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§ 225 Dnr KS 2020-000841 101 

Revisorerna har ordet 

Då någon representant för revisionen inte fanns närvarande lämnas ingen 

information vid dagens sammanträde. 
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§ 226 Dnr KS 2021-000498 014 

Förslag till ny zonindelning och nya taxor för 

lokaltrafiken i Skellefteå kommun (stadstrafiken i 

Skelleftedalen) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Skellefteå Buss ABs förslag att genomföra en zon för lokaltrafiken 

godkänns.  

2. Skellefteå Buss ABs förslag att införa ny enhetlig taxa från och med 2021-

12-01 godkänns 

3. Tidigare beslut om taxor för Skellefteå Buss AB upphävs, med undantag för 

beslut om taxor i hockeybussar 

4. Beslutet villkoras med att Region Västerbotten fattar samma beslut. 

Inlägg 

Lorents Burman (S) och Linnea Öhman (MP) yttrar sig 

Sammanfattning 

Skellefteå buss AB har utrett och tagit fram ett förslag till ny zonindelning och nya 

taxor för lokaltrafiken i Skellefteå kommun (stadstrafiken i Skelleftedalen). 

Kommunledningskontoret förordar att zoner och taxor i stadstrafiken bör förändras 

i enlighet med förslaget. 

Beslut om taxor ska godkännas av Regionala kollektivtrafikmyndigheten. 

Myndigheten är förvarnad och förbereder en parallell beslutsprocess där 

Regionfullmäktige förväntas fatta samma beslut som kommunfullmäktige. 

Kommunens beslut måste därför villkoras med att Region Västerbotten fattar 

samma beslut. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30, § 329 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2021-08-17 § 273 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-07-08 

Information till kommunstyrelsen 2021-08-30 

Skellefteå Buss ABs tjänsteskrivelse 2021-07-13 inklusive förslag till taxa 

Skellefteå Buss ABs utredning "Förslag till nya zoner och taxor för Skellefteå buss" 

 

Skickas till: 
Skellefteå Buss AB 

Regionala kollektivtrafikmyndigheten 

Kommunledningskontoret, samhällsutveckling 
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§ 227 Dnr KS 2021-000069 730 

Uppföljningsmetod för uppföljning av Skellefteås 

funktionshinderpolitiska strategi Ett Skellefteå för alla 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Socialnämnden får i uppdrag att ta fram och genomföra en enkät för att följa upp 

om deltagarna i kommunens rådgivande organ Rådet för förebyggande av 

funktionshinder (RÅFF) inklusive beredningsgrupp, tillgänglighetsgrupp och 

referensgrupp, upplever att arbetet i forumen gör skillnad. Kostnad ska rymmas 

inom nämndens budget. 

2. Socialnämnden får i uppdrag att ta fram ett digitalt verktyg där 

delaktighetssamordnare och tillgänglighetsrådgivare kan föra och följa statistik över 

antal upphandlingar och antal uppföljningar av avtal, där representanter från 

funktionsrättsföreningarna är representerade. Kostnaden ska rymmas inom 

nämndens budget. 

3. För- och grundskolenämnden samt gymnasienämnden får i uppdrag att årligen 

genomföra en enkätundersökning med elever för att få veta om de upplever sig ha 

tillräcklig tillgång till hjälpmedel och anpassningar i skolan. Kostnad ska rymmas 

inom respektive nämnds budget. 

4. Socialnämnden får i uppdrag att i samarbete med utföraren av färdtjänst ta fram 

underlag och rutiner för redovisning av statistik på avvikelser kopplade till 

färdtjänst. Vid behov eventuellt framtagande av ett verktyg för hanteringen av 

avvikelser. Kostnad ska rymmas inom tilldelad budget. 

5. Nämnden för support och lokaler får i uppdrag att göra en öppen mätning över 

kommunens tillgång till, samt information om, hjälpmedel i offentliga lokaler. Detta 

i syfte att svara på frågan om invånare upplever att tillgången till, samt 

informationen om hjälpmedel i kommunens offentliga lokaler är tillräcklig. Kostnad 

ska rymmas inom tilldelad budget. 

6. Nämnden för support och lokaler får i uppdrag att sammanställa data från 

kundtjänsts verksamhetssystem för att följa statistik kring ämnen relaterade till 

tillgänglighet och delaktighet. Kostnad ska rymmas inom tilldelad budget. 

7. Den nya uppföljningsmetoden antas för perioden 2021 - 2026, och skall 

utvärderas upp efter två år. Socialnämnden ansvarar för att utvärdering görs och 

återrapporteras till kommunfullmäktige. 

8. Socialnämnden är ansvarig för dialog med Rådet för förebyggande av 

funktionshinder kring den nya uppföljningsmetoden.  

9. Socialnämnden får i uppdrag att via exempelvis en invånardialog göra ett 

insiktsarbete i syfte att ta reda på hur invånare med erfarenhet av 

funktionsnedsättning upplever kommunens information och kommunikation. 

 

Inlägg 

Evelina Fahlesson (S) yttrar sig. 
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Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2019-09-24 § 241 bland annat att uppdra till 

socialnämnden att i nära samråd med funktionsrättsföreningarna utveckla en ny 

metod för uppföljning som kan sjösättas 2021, varvid framtagande av indikatorer 

för uppföljning och skattning av måluppfyllelse mot dessa indikatorer i första hand 

bör genomföras av invånare med erfarenhet av funktionsnedsättning. 

Socialnämnden beslutade 2021-01-28 § 19 att till kommunfullmäktige överlämna ett 

förslag till uppföljningsmetodik som i hög grad använder sig av enkäter. Enligt 

förslaget åläggs socialnämnden, personalnämnden, för- och grundskolenämnden, 

gymnasienämnden samt nämnden för support och lokaler olika uppdrag inom 

ramen för uppföljningen.  

Kommunstyrelsens arbetsutskott konstaterade 2021-02-15 § 41 att det är önskvärt 

att inhämta yttranden från de utpekade nämnderna som en del av underlaget för 

kommunfullmäktiges ställningstagande, och remitterade förslaget till nämnden för 

support och lokaler, personalnämnden, för- och grundskolenämnden samt 

gymnasienämnden. Även kommunala pensionärsrådet har inkommit med yttrande. 

Kommunala pensionärsrådet beslutade 2021-02-18 § 8 att rådet har inga 

kommentarer eller synpunkter på den reviderade strategin. 

Nämnden för support och lokaler beslutade 2021-04-15 § 31 att uppdra till 

förvaltningschef att utföra uppdrag i enlighet med förslag från kommunstyrelsen, 

samt att redovisa förslaget senast 2021-06-10. 

Personalnämnden beslutade 2021-05-12 § 70 att godkänna ett yttrande enligt vilket 

en mer ändamålsenlig åtgärd vore att löpande föra en dialog om innehåll och syfte i 

relevanta policydokument tillsammans med bemanningsfunktioner inom Skellefteå 

kommun och utifrån dialogen ta fram och följa upp relevanta åtgärder. 

För- och grundskolenämnden beslutade 2021-06-17 § 89 att godkänna ett yttrande 

enligt vilket enkäter som redan är under framtagning kommer att ge en bra bild av 

elevernas upplevelse av tillgång till hjälpmedel och anpassningar i grundskolan och 

de därför väl motsvarar förslaget om ny uppföljningsmetod. 

Gymnasienämnden beslutade 2021-06-18 § 91 att godkänna ett yttrande enligt 

vilket det redan i dag arbetas med enkäter inom gymnasieskolan och 

vuxenutbildningen, dessa följer upp stöd och anpassningar i skolan och därmed 

motsvarar förslaget om ny uppföljningsmetod. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott konstaterade vid sin behandling av ärendet att, 

utifrån personalnämndens remissyttrande, inte föreslå något särskilt uppdrag till 

personalnämnden. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30, § 326 

Gymnasienämndens protokoll 2021-06-18 § 91 

Utbildning och arbetsmarknads tjänsteskrivelse 2021-05-17 

För- och grundskolenämndens protokoll 2021-06-17 § 89 

Utbildning och arbetsmarknads tjänsteskrivelse 2021-05-25 

Personalnämndens protokoll 2021-05-12 § 70 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-04-26 
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Nämnden för support och lokalers protokoll 2021-04-15 § 31 

Förvaltningen support och lokalers tjänsteskrivelse 2021-03-25 

Kommunala pensionärsrådets protokoll 2021-02-18 § 8 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2021-02-15 § 41 

Socialnämndens protokoll 2021-01-28 

Socialkontorets tjänsteskrivelse 2020-12-08 

  

Skickas till: 

Socialnämnden 

Gymnasienämnden 

För- och grundskolenämnden 

Personalnämnden 

Nämnden för support och lokaler 

Kommunala pensionärsrådet 
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§ 228 Dnr KS 2021-000419 720 

Utredningsuppdrag att presentera förslag till 

lokalisering av nytt vård- och omsorgsboende  

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Tomten vid Lantmannagatan på Sunnanå utgör en lämplig lokalisering för nytt 

vård- och omsorgsboende. 

2. Bygg- och miljönämnden får i uppdrag att uppdatera detaljplanen för 

närliggande markområde mot öster, för att möjliggöra en framtida utbyggnad av 

vård- och omsorgsboendet 

Reservation 

Samtliga ledamöter och tjänstgörande ersättare för partierna Moderaterna, 

Centerpartiet, Kristdemokraterna, Liberalerna och Sverigedemokraterna reserverar 

sig mot beslutet till förmån för Andreas Löwenhöök med fleras yrkande.   

Inlägg 

Andreas Löwenhöök (M), Håkan Anderson (C), Charlotta Jansson Enqvist (KD), 

Markku Abrahamsson (SD), Joakim Wallström (V), Iosif Karambotis (S), Felicia 

Lundmark (S), Christina Soldan (L), Stina Engström (L), Magnus Nilsson (S), Hans 

Brettschneider (MP), Anette Lindgren (M), Mats Ekman (S), Lorents Burman (S), 

Simon Rilfors (S) och Kenneth Fahlesson (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2020-11-26 § 310 bland annat att kommunstyrelsen 

tillsammans med socialnämnden får till uppdrag att innan juni 2021 presentera 

förslag till lokalisering av nytt vård- och omsorgsboende. 

Kriterierna som angetts är att tomten ska vara belägen i Skellefteådalen och rymma 

en enhet på 60 – 120 lägenheter, fördelat på maximalt tre våningar. Det ska ha 

närhet till kollektivtrafik och en förskola, möjlighet till bra utemiljö och närhet till 

natur. 

Vid socialnämndens sammanträde 2021-04-21 presenterades ett antal möjliga 

lokaliseringar av nästa vård- och omsorgsboende i Skellefteå. Den tomt som tidigast 

är möjlig att påbörja byggnation av ett vård- och omsorgsboende på ligger vid 

Lantmannagatan på Sunnanå. Det är endast denna tomt som har en detaljplan 

vilken medger byggstart under gällande mandatperiod. Här finns plats för ett 

boende på ca 60 lägenheter. Detaljplanen för omkringliggande mark bör då 

utformas så att det är möjligt att utöka upp till 120 lägenheter. 

Av övriga föreslagna tomter så ses Heden på Mobacken som ett lämpligt alternativ. 

Läget skulle här bli ett komplement till övriga boenden, då det i dagsläget inte finns 

något vård- och omsorgsboende på Mobacken. Här finns inte någon godkänd 

detaljplan, men eftersom det finns andra intressenter för att bygga i närområdet så 

är det rimligt att tro att en sådan kan göras under kommande år. Nämndens slutsats 

blev därför att om en påbörjad byggnation ska vara möjlig inom nuvarande 

mandatperiod så är det den föreslagna tomten på Sunnanå, beskriven ovan, som 

utgör det bästa alternativet. 
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Socialnämnden beslutade därför 2021-05-26 § 103 att föreslå att en tomt vid 

Lantmannagatan på Sunnanå utgör en lämplig lokalisering för nästa vård- och 

omsorgsboende. Nämnden föreslår även att ett uppdrag lämnas att uppdatera 

detaljplanen för närliggande markområde mot öster, för att möjliggöra en framtida 

utbyggnad av vård och omsorgsboende. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att tomten vid Lantmannagatan på Sunnanå utgör en 

lämplig lokalisering för nytt vård- och omsorgsboende (beslutspunkt 1); samt att 

bygg- och miljönämnden får i uppdrag att uppdatera detaljplanen för närliggande 

markområde mot öster, för att möjliggöra en framtida utbyggnad av vård- och 

omsorgsboendet (beslutspunkt 2). 

Andreas Löwenhöök (M) samt Charlotta Jansson Enqvist (KD) och Christina Soldan 

(L) yrkar att kommunfullmäktige ger bygg- och miljönämnden i uppdrag att 

uppdatera detaljplanen, inklusive närliggande markområde mot öster, för att 

möjliggöra en framtida utbyggnad av vård och omsorgsboendet. Detta ställer krav 

på en fastighetsreglering där nuvarande fastighet utökas; samt att en tredje 

beslutspunkt läggs till enligt följande ”Kommunfullmäktige ger socialnämnden i 

uppdrag att planera för ett boende på 120 platser, där det i ett första läge går att 

bygga 60 platser på utpekad tomt.” 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag samt Andreas 

Löwenhöök med fleras yrkande var för sig, och finner att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända voteringsproposition "Den 

som stöder kommunstyrelsens förslag röstar ja, den som stöder Andreas 

Löwenhöök med fleras yrkande röstar nej". 

Omröstningsresultat 

Vid uppropet avges 37 ja-röster och 27 nej-röster, 1 ledamot är frånvarande. Hur 

var och en röstat framgår av den förteckning som bifogas till denna paragraf. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-06-14, §290 

Socialnämndens protokoll 2021-05-26 § 103 

Socialkontorets tjänsteskrivelse 2021-05-06 

Pensionärsföreningarnas representanter för kommunala pensionärsrådets yttrande 

över förslag till lokalisera av ett nytt vård- och omsorgsboende 

Kommunledningskontorets sammanställning av möjliga placeringar av framtida 

vård- och omsorgsboende 

  

Skickas till: 

Socialnämnden 

Kommunledningskontoret 

Kommunala pensionärsrådet 
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Voteringsresultat § 228  
Ja röstar:  

Bertil Almgren (S), Simon Rilfors (S), Malin Berglund (S), Lorents Burman (S), Mats 

Ekman (S), Elsy Larsson (S), Evelina Fahlesson (S), Kenneth Fahlesson (S), Harriet 

Classon (S), Iosif Karambotis (S), Sara Keisu-Lundh (S), Martin Hedqvist (S), Jonna 

Lundgren (S), Carina Lundmark (S), Felicia Lundmark (S), Lars Lundmark (S), Anna 

Lundström (S), Gunilla Lundström (S), Maria Marklund (S), Kamel Mnad (S), Magnus 

Nilsson (S), Jasmin Ravaghi (S), Fredrik Stenberg (S), Valter Stenberg (S), Peter 

Stensmar (S), Tomas Teglund (S), Ann Åström (S), Annamaria Hedlund (S) och Daniel 

Ådin (S). 

 

Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), Agneta Hansson (V), Lova Torstensson (V), 

Joakim Wallström (V) och Jeanette Velander (V). 

 

Hans Brettschneider (MP) och Linnea Öhman (MP). 

 

Nej röstar: 

Markku Abrahamsson (SD), Magnus Bergmark (SD), Stig Petersson (SD), Linda 

Strandberg (SD) och Roland Östlund (SD). 

 

Shervin Ahmadzadeh (L), Stina Engström (L), Christina Soldan (L) och Kerstin 

Olofsson (L).   

 

Henry Andersson (M), Stefan Anundi (M), Ramona Dolan (M), Gunnar Fransson (M), 

Sara-Mari Eriksson (M), Anette Lindgren (M), Andreas Löwenhöök (M), Kjell 

Lindström (M) och Johan Söderberg (M). 

 

Håkan Andersson (C), Kjell Bergmark (C), Maria Bernsson (C), Per Brubäcken (C), 

Anna From-Lindqvist (C), Eva Enqvist (C) och Carina Sundbom (C). 

 

Charlotta Jansson Enqvist (KD) och Petter Ershag (KD). 

 

Frånvarande: 

Annica Bray (S).    
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§ 229 Dnr KS 2021-000428 706 

Begäran att slopa avgifter för hemsjukvård under en 

försöksperiod 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Någon avgift för hemsjukvård inom socialnämndens ansvarsområde tas ej ut av 

personer som fyllt 85 år under en försöksperiod 2021-10-01 – 2022-12-31. 

2. Försöket ska utvärderas, utvärderingen ska presenteras för kommunfullmäktige 

senast 2023-06-30. 

3. Kostnaden för försöksverksamheten täcks inom socialnämndens befintliga 

budget. 

Inlägg 

Agneta Hansson (V) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Socialnämnden beslutade 2021-05-26 § 109 att föreslå kommunfullmäktige besluta 

att nämnden slopar avgifterna för hemsjukvård under en försöksperiod med start 

från hösten 2021 och under hela 2022; samt att utvärderingen av försöket 

presenteras för socialnämnden under våren 2023. 

Bakgrunden är ett av nämnden behandlat Skellefteåförslag där förslagsställaren 

föreslår att avgiften för hembesök som avser kommunala hälso- och 

sjukvårdsinsatser, för de som fyllt 85 år, ska slopas. Alternativt föreslår 

förslagsställaren att taxetaket (högkostnadsskyddet) ska sänkas.  

Avgift för kommunal hälso- och sjukvård tas ut per besök av hälso- och 

sjukvårdspersonal eller annan personal när insatsen är delegerad. Kommunens 

besöksavgift följer landstingets avgift för sjukvårdande behandling, för närvarande 

200 kronor per besök.  

Hur mycket den enskilde betalar för sina kommunala hälso- och sjukvårdsinsatser 

grundar sig på om personen har insatser enligt socialtjänstlagen eller enbart hälso- 

och sjukvårdsinsatser. Avgift för hälso- och sjukvårdsinsatser debiteras med 

maximalt 1 150 kronor per månad, oavsett avgiftsutrymme. Har den enskilde andra 

insatser kan det leda till att avgiften för hälso- och sjukvård faller bort helt eller 

delvis, eftersom ingen betalar mer än sitt individuella avgiftsutrymme och alla 

avgifter betalas i en viss betalordning. Avgift för hälso- och sjukvård kommer sist i 

den betalordningen.  

Under 2020 uppgick intäkterna för kommunala hälso- och sjukvårdsinsatser till 2 

302 649 kronor. 

 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-06-14, §288 

Socialnämndens protokoll 2021-05-26 § 109 

Socialkontorets tjänsteskrivelse 2021-04-21 
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Skellefteåförslag 

Kommunfullmäktiges protokoll 2017-02-14 § 64 

  

Skickas till: 

Socialnämnden 
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§ 230 Dnr KS 2021-000430 301 

Omdisponering av samhällsbyggnadsnämndens 

budgetanslag för ny teknik i kontorshuset Svalan 

Kommunfullmäktiges beslut 

Samhällsbyggnadsnämndens investeringsbudget ändras genom att 1 miljon kronor 

överförs från sotningsverksamheten och 2 miljoner kronor från 

parkeringsverksamheten, i båda fallen till investering av ny teknikutrustning till 

kontorshuset Svalan 

Sammanfattning 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2021-05-21 § 103 att föreslå 

kommunfullmäktige att en miljon kronor från sotningsverksamheten samt två 

miljoner kronor från parkeringsverksamheten omdisponeras för investering av ny 

teknikutrustning till kontorshuset Svalan. 

Bakgrunden är att tidigare har kommunens IT-funktion bekostat inköp av 

datorskärmar och dockor till datorer, men numera får förvaltningarna själva stå för 

de inköpen. När förvaltningen samhällsbyggnad flyttar in i kontorshuset Svalan 

under hösten 2021 kan en del av den tekniska utrustningen tas med från de gamla 

arbetsplatserna, men en investering i ny teknik behöver också göras. Det handlar 

om skärmar till kontorsarbetsplatser, dockor till datorer, centrala laddstationer i 

huset och utrustning till mötesrum. Förutom det behöver förvaltningen köpa in ny 

utrustning för hörselanpassning och komplettering till befintlig belysning, vilket inte 

ingår i hyran. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-06-14, §289 

Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2021-05-21 § 103 

Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2021-05-10 

  

Skickas till: 

Samhällsbyggnadsnämnden 

Kommunledningskontoret, finans och juridik 
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§ 231 Dnr KS 2021-000484 107 

Ägardirektiv för Skellefteå buss AB 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Ägardirektiv för Skellefteå Buss AB fastställs enligt Skellefteå Stadshus ABs förslag 

2021-06-24 § 173. 

2. Tidigare beslut om ägardirektiv för Skellefteå Buss AB upphävs. 

Sammanfattning 

Styrelsen för Skellefteå Stadshus AB beslutade 2021-06-24 § 173 att till 

kommunfullmäktige överlämna ett förslag till nytt ägardirektiv för Skellefteå Buss 

AB. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30 § 330 

Skellefteå Stadshus ABs protokoll 2021-06-24 § 173 

Förslag till nytt ägardirektiv 

Jämförelse mellan förslaget och nu gällande ägardirektiv 

Nu gällande ägardirektiv 

  

Skickas till: 

Skellefteå buss AB 

Skellefteå Stadshus AB 
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§ 232 Dnr KS 2021-000472 107 

Godkännande av Skellefteå Industrihus ABs 

fastighetsaffär med NP3 Fastigheter AB, samt 

bolagsordningar, styrelser samt lekmannarevisorer för 

SIH Holding 10 AB, SIH Skellefteå 10 AB, SIH Skellefteå 

11 AB, SIH Skellefteå 12 AB och SIH Skellefteå 13 AB 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Skellefteå Industrihus ABs fastighetsaffären med NP3 Fastigheter AB godkänns. 

2. Skellefteå Industrihus ABs förvärv av bolagen Kommstart 3223 AB; Kommstart 

3224 AB; Kommstart 3225 AB; Kommstart 3226 AB samt Kommstart 3227 AB 

godkänns. 

3. Namnändring av bolagen Kommstart 3223 AB till SIH Holding 10 AB; Kommstart 

3224 AB till SIH Skellefteå 10 AB; Kommstart 3225 AB till SIH Skellefteå 11 AB; 

Kommstart 3226 AB till SIH Skellefteå 12 AB samt Kommstart 3227 AB till SIH 

Skellefteå 13 AB godkänns. 

4. Bolagsordning för SIH Holding 10 AB fastställs enligt Skellefteå Industrihus ABs 

förslag. 

5. Bolagsordning för SIH Skellefteå 10 AB fastställs enligt Skellefteå Industrihus ABs 

förslag. 

6. Bolagsordning för SIH Skellefteå 11 AB fastställs enligt Skellefteå Industrihus ABs 

förslag. 

7. Bolagsordning för SIH Skellefteå 12 AB fastställs enligt Skellefteå Industrihus ABs 

förslag. 

8. Bolagsordning för SIH Skellefteå 13 AB fastställs enligt Skellefteå Industrihus ABs 

förslag. 

9. Åsa Etelämäki, Åsa Andersson och Elin Söderlund utses till styrelseledamöter i SIH 

Holding 10 AB för perioden fram till slutet av den årsstämma som följer efter nästa 

val till kommunfullmäktige.  

10. Åsa Etelämäki, Åsa Andersson och Elin Söderlund utses till styrelseledamöter i 

SIH Skellefteå 10 AB för perioden fram till slutet av den årsstämma som följer efter 

nästa val till kommunfullmäktige.  

11. Åsa Etelämäki, Åsa Andersson och Elin Söderlund utses till styrelseledamöter i 

SIH Skellefteå 11 AB för perioden fram till slutet av den årsstämma som följer efter 

nästa val till kommunfullmäktige.  

12. Åsa Etelämäki, Åsa Andersson och Elin Söderlund utses till styrelseledamöter i 

SIH Skellefteå 12 AB för perioden fram till slutet av den årsstämma som följer efter 

nästa val till kommunfullmäktige.  
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13. Åsa Etelämäki, Åsa Andersson och Elin Söderlund utses till styrelseledamöter i 

SIH Skellefteå 13 AB för perioden fram till slutet av den årsstämma som följer efter 

nästa val till kommunfullmäktige.  

14. Åsa Etelämäki utses till styrelsens ordförande i SIH Holding 10 AB för perioden 

fram till slutet av den årsstämma som följer efter nästa val till kommunfullmäktige.  

15. Åsa Etelämäki utses till styrelsens ordförande i SIH Skellefteå 10 AB för perioden 

fram till slutet av den årsstämma som följer efter nästa val till kommunfullmäktige.  

16. Åsa Etelämäki utses till styrelsens ordförande i SIH Skellefteå 11 AB för perioden 

fram till slutet av den årsstämma som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

17. Åsa Etelämäki utses till styrelsens ordförande i SIH Skellefteå 12 AB för perioden 

fram till slutet av den årsstämma som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

18. Åsa Etelämäki utses till styrelsens ordförande i SIH Skellefteå 13 AB för perioden 

fram till slutet av den årsstämma som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

19. Tomas Nordenstam utses till lekmannarevisor i SIH Holding 10 AB för perioden 

fram till slutet av den årsstämma som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

20. Tomas Nordenstam utses till lekmannarevisor i SIH Skellefteå 10 AB för perioden 

fram till slutet av den årsstämma som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

21. Tomas Nordenstam utses till lekmannarevisor i SIH Skellefteå 11 AB för perioden 

fram till slutet av den årsstämma som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

22. Tomas Nordenstam utses till lekmannarevisor i SIH Skellefteå 12 AB för perioden 

fram till slutet av den årsstämma som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

23. Tomas Nordenstam utses till lekmannarevisor i SIH Skellefteå 13 AB för perioden 

fram till slutet av den årsstämma som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

24. Gunilla Åström utses till ersättare för lekmannarevisor i i SIH Holding 10 AB för 

perioden fram till slutet av den årsstämma som följer efter nästa val till 

kommunfullmäktige.  

25. Gunilla Åström utses till ersättare för lekmannarevisor i i SIH Skellefteå 10 AB för 

perioden fram till slutet av den årsstämma som följer efter nästa val till 

kommunfullmäktige. 

26. Gunilla Åström utses till ersättare för lekmannarevisor i i SIH Skellefteå 11 AB för 

perioden fram till slutet av den årsstämma som följer efter nästa val till 

kommunfullmäktige. 

27. Gunilla Åström utses till ersättare för lekmannarevisor i i SIH Skellefteå 12 AB för 

perioden fram till slutet av den årsstämma som följer efter nästa val till 

kommunfullmäktige. 

28. Gunilla Åström utses till ersättare för lekmannarevisor i i SIH Skellefteå 13 AB för 

perioden fram till slutet av den årsstämma som följer efter nästa val till 

kommunfullmäktige. 
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29. Ann Åström (S) utses till Skellefteå kommuns representant vid bolagsstämmor i 

SIH Holding 10 AB för perioden fram till slutet av den årsstämma som följer efter 

nästa val till kommunfullmäktige. 

30. Ann Åström (S) utses till Skellefteå kommuns representant vid bolagsstämmor i 

SIH Skellefteå 10 AB för perioden fram till slutet av den årsstämma som följer efter 

nästa val till kommunfullmäktige. 

31. Ann Åström (S) utses till Skellefteå kommuns representant vid bolagsstämmor i 

SIH Skellefteå 11 AB för perioden fram till slutet av den årsstämma som följer efter 

nästa val till kommunfullmäktige. 

32. Ann Åström (S) utses till Skellefteå kommuns representant vid bolagsstämmor i 

SIH Skellefteå 12 AB för perioden fram till slutet av den årsstämma som följer efter 

nästa val till kommunfullmäktige. 

33. Ann Åström (S) utses till Skellefteå kommuns representant vid bolagsstämmor i 

SIH Skellefteå 13 AB för perioden fram till slutet av den årsstämma som följer efter 

nästa val till kommunfullmäktige. 

Sammanfattning 

Styrelsen för Skellefteå Stadshus AB beslutade 2021-06-24 § 172 att föreslå 

kommunfullmäktige godkänna en föreslagen affär mellan Skellefteå Industrihus AB 

samt NP3 Fastigheter AB. Affären innebär att Skellefteå Industrihus AB avyttrar ett 

antal fastigheter till NP3 Fastigheter AB, vilket sker genom att de aktuella 

fastigheterna förs över till nybildade bolag som sedan överlåts.  

Skellefteå industrihus AB anför att affären medför att bolaget återfår sin finansiella 

styrka och kan därmed ägna sig åt utvecklingen av Campusområdet samt öka sin 

medverkan i de investeringar som krävs i den utveckling som Skellefteå just nu 

befinner sig i. 

Klicka eller tryck här för att ange text. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-06-24, §304 

Skellefteå Industrihus ABs skrivelse 2021-06-22 

Förslag till bolagsordning, SIH Holding 10 AB 

Förslag till bolagsordning, SIH Skellefteå 10 AB 

Förslag till bolagsordning, SIH Skellefteå 11 AB 

Förslag till bolagsordning, SIH Skellefteå 12 AB 

Förslag till bolagsordning, SIH Skellefteå 13 AB 

  

Skickas till: 

Skellefteå Industrihus AB 

Skellefteå Stadshus AB 

De valda 
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§ 233 Dnr KS 2021-000480 107 

Godkännande av Skellefteå Industrihus ABs försäljning 

av fastigheten Företagaren 5, bolagsordningar för 

Företagaren 5 Holding AB samt Företagaren 5 Fastighet 

AB samt val av styrelse och lekmannarevisor 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Skellefteå Industrihus ABs försäljning av fastigheten Företagaren 5, Skellefteå, 

godkänns.  

2. Skellefteå Industrihus ABs förvärv av två så kallade lagerbolag godkänns. 

3. Bolagsordning för SIH Företagaren 5 Holding AB godkänns enligt Skellefteå 

Stadshus ABs beslut 2021-05-18 § 157. 

4. Bolagsordning för SIH Företagaren 5 AB godkänns enligt Skellefteå Stadshus ABs 

beslut 2021-05-18 § 157. 

5. Åsa Andersson, Staffan Hansson samt Elin Söderlund utses till ledamöter i 

styrelsen för SIH Företagaren 5 Holding AB för perioden fram till slutet av den 

bolagsstämma som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

6. Åsa Andersson utses till ordförande i styrelsen för SIH Företagaren 5 Holding AB 

för perioden fram till slutet av den bolagsstämma som följer efter nästa val till 

kommunfullmäktige. 

7. Åsa Andersson, Staffan Hansson samt Elin Söderlund utses till ledamöter i 

styrelsen för SIH Företagaren 5 AB för perioden fram till slutet av den bolagsstämma 

som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

8. Åsa Andersson utses till ordförande i styrelsen för SIH Företagaren 5 AB för 

perioden fram till slutet av den bolagsstämma som följer efter nästa val till 

kommunfullmäktige. 

9. Thomas Nordenstam utses till lekmannarevisor i SIH Företagaren 5 Holding AB 

för perioden fram till slutet av den bolagsstämma som följer efter nästa val till 

kommunfullmäktige. 

10. Gunilla Åström utses till ersättare för lekmannarevisor i SIH Företagaren 5 

Holding AB för perioden fram till slutet av den bolagsstämma som följer efter nästa 

val till kommunfullmäktige. 

11. Thomas Nordenstam utses till lekmannarevisor i SIH Företagaren 5 AB för 

perioden fram till slutet av den bolagsstämma som följer efter nästa val till 

kommunfullmäktige. 

12. Gunilla Åström utses till ersättare för lekmannarevisor i SIH Företagaren 5 AB för 

perioden fram till slutet av den bolagsstämma som följer efter nästa val till 

kommunfullmäktige. 
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Sammanfattning 

Styrelsen för Skellefteå Stadshus AB beslutade 2021-05-18 § 157 att föreslå 

kommunfullmäktige godkänna att Skellefteå Industrihus AB säljer fastigheten 

Företagaren 5, Skellefteå. Fastigheten är belägen vid korsningen Företagsvägen - 

Anbudsgatan, Skellefteå. Fastigheten har inte bedömts ha särskilt strategiskt värde 

för Skellefteå Industrihus AB. Priset har satts utifrån en utomstående värdering. Då 

försäljningen sker som en överlåtelse av bolag krävs även att kommunfullmäktige 

godkänner bildande av bolag för ändamålet, utser styrelse och lekmannarevisorer. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30 § 331 

Skellefteå Stadshus ABs protokoll 2021-05-18 § 157 

Skellefteå Industrihus ABs skrivelse angående försäljning av Företagaren 5 

Förslag till bolagsordning, SIH Holding Företagaren 5 AB 

Förslag till bolagsordning, SIH Holding Fastighet 5 AB 

Översiktlig karta 

  

Skickas till: 

Skellefteå Industrihus AB 

Skellefteå Stadshus AB 

De valda 
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§ 234 Dnr KS 2021-000463 111 

Valkretsar vid val till riksdagen, region- och 

kommunfullmäktige 2022 

Kommunfullmäktiges beslut 

Skellefteå kommun utgör en valkrets från och med val till kommunfullmäktige 2022. 

Inlägg 

Lorents Burman (S), Andreas Löwenhöök (M), Charlotta Jansson Enqvist (KD), Hans 

Brettschneider (MP), Håkan Andersson (MP), Markku Abrahamsson (SD) och 

Christina Soldan (L) yttrar sig.  

Sammanfattning 

Inför val till kommunfullmäktige ska kommunfullmäktige besluta om kommunen ska 

vara indelad i valkretsar. Beslutet ska fattas senast 31 oktober året före valåret. För 

att gälla ska beslutet vara fastställt av länsstyrelsen.  

Om en kommun har 36 000 personer eller fler som har rösträtt, får kommunen delas 

in i två eller flera valkretsar. Skellefteå kommun har cirka 58 000 röstberättigade. 

Valnämnden beslutade 2021-06-10 § 20 att föreslå kommunfullmäktige att 

Skellefteå kommun delas in två valkretsar vid val till riksdagen, region- och 

kommunfullmäktige 2022 (beslutspunkt 1); att valkretsarnas gränsdragning är 

densamma som vid ordinarie val 2018 (beslutspunkt 2); samt att valkretsen 

Skellefteå Norra byter namn till Skellefteå 1 samt valkretsen Skellefteå Södra byter 

namn till Skellefteå 2 (beslutspunkt 3). 

Kommunstyrelsen beslutade 2021-08-30 § 334 att föreslå kommunfullmäktige en 

uppdelning i två valkretsar enligt valnämndens förslag.  

Kommunfullmäktige konstaterar i debatten att fullmäktige inte kan besluta gällande 

valkretsindelning för val till riksdag eller region. Vilka valkretsar som gäller för val till 

riksdagen bestäms av Valmyndigheten. Vilka valkretsar som gäller för val till region 

beslutas av regionfullmäktige och bekräftas av länsstyrelsen. Det återstår då för 

kommunfullmäktige att besluta om valkretsindelning för val till kommunfullmäktige. 

Beslutet ska fortfarande fastställas av länsstyrelsen. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att Skellefteå kommun delas in två valkretsar vid val till 

riksdagen, region- och kommunfullmäktige 2022 (beslutspunkt 1); att valkretsarnas 

gränsdragning är densamma som vid ordinarie val 2018 (beslutspunkt 2); samt att 

valkretsen Skellefteå Norra byter namn till Skellefteå 1 samt valkretsen Skellefteå 

Södra byter namn till Skellefteå 2 (beslutspunkt 3). 

Lorents Burman (S) yrkar att Skellefteå kommun utgör en enda valkrets från och 

med valet 2022. 

Andreas Löwenhöök (M), Charlotta Jansson Enqvist (KD), Hans Brettschneider (MP), 

Håkan Andersson (C) och Christina Soldan (L) yrkar bifall till Lorents Burmans 

yrkande. 
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Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Lorents Burmans 

yrkande var för sig och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt Lorents 

Burmans yrkande. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30 § 334 

Valnämndens protokoll 2021-06-10 § 20 

Valkansliets tjänsteskrivelse 2021-05-25 

Karta över valkretsindelning 

Förteckning över röstberättigade 

  

Skickas till: 

Länsstyrelsen i Västerbotten 

Valnämnden 
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§ 235 Dnr KS 2021-000462 111 

Valdistrikt vid val till riksdagen, region- och 

kommunfullmäktige 2022 

Kommunfullmäktiges beslut 

Skellefteå kommun ska ha samma indelning i valdistrikt 2022 som vid valet till 

Europaparlamentet 2019. 

Sammanfattning 

Valnämnden beslutade 2021-06-10 § 19 att föreslå kommunfullmäktige att 

Skellefteå kommun skall ha samma indelning i valdistrikt 2022 som vid val till 

Europaparlamentet 2019. 

Enligt Vallagen 4 kap 17 § skall ett valdistrikt omfatta mellan 1 000 och 2 000 

röstberättigade. Om det finns särskilda skäl, får ett valdistrikt omfatta färre än 1 000 

eller fler än 2 000 röstberättigade. I Skellefteå kommun finns totalt tre valdistrikt 

som har färre än 1 000 röstberättigade och valnämnden bedömer att det finns 

särskilda skäl. 

Länsstyrelsen fattar beslut om indelning i valdistrikt på förslag av 

kommunfullmäktige. Länsstyrelsen måste fatta sådant beslut senast 1 december året 

innan ordinarie valår, kommunfullmäktige lämnar sitt förslag till länsstyrelsen. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30 § 333 

Valnämndens protokoll 2021-06-10 § 19 

Valkansliets tjänsteskrivelse 2021-05-25 

Förteckning över röstberättigade per valdistrikt 

  

Skickas till: 

Länsstyrelsen i Västerbotten 

Valnämnden 
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§ 236 Dnr KS 2021-000513 050 

Inköp av pandemirelaterad skyddsutrustning 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Redovisningen noteras. 

2. Kostnaderna för inköp av pandemirelaterad skyddsutrustning får belasta 

kommunens resultat 2021. 

3. Kostnaderna för inköp av pandemirelaterad skyddsutrustning ska, från om med 

2022, belasta respektive nämnd. 

Inlägg 

Agneta Hansson (V) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunstyrelsen beslutade 2020-11-16 § 473 om att delegera inköp och beslut om 

finansiering av pandemirelaterad utrustning till inköpschef och ekonomichef. I 

samband med detta önskades en månatlig redovisning över genomförda inköp. 

Kommunledningskontoret har upprättat en redovisning. Totalt har skyddsutrustning 

för drygt 37 miljoner kronor köpts in varav det mesta är till det länsgemensamma 

lagret i Umeå. I detta gemensamma lager är Skellefteå kommuns andel 19,1% och 

motsvarande drygt 14 miljoner kronor i april månad (redovisning av lagervärde görs 

bara 3 gånger per år i samband med boksluten). 

De inköp som gjordes under år 2020 har i sin helhet finansierats med beviljade 

statsbidrag. Årets kostnader kan delvis också finansieras via statsbidrag för covid-19 

som intäktsförs på detta år (ca 14 miljoner kronor). De kostnader som inte kan 

finansieras via statsbidrag uppskattas till ca 10-15 miljoner kronor beroende på hur 

pandemin utvecklas. 

Kommunledningskontoret förslår att årets kostnader för inköp av skyddsutrustning 

som inte kan finansieras via statsbidrag får belasta kommunens resultat år 2021. Fr 

o m år 2022 får nämnderna själva finansiera kostnaderna för inköp av 

skyddsutrustning. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30 § 332 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-07-12 

Kommunstyrelsens protokoll 2020-11-16 § 473 

  

Skickas till: 

Kommunledningskontoret, finans och juridik 

Berörda nämnder 
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§ 237 Dnr KS 2021-000488 049 

Anslag till studiecenter Texas 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Gymnasienämnden är ansvarig för verksamheten vid Studiecenter Texas. 

2. Frågan om utökat anslag till gymnasienämnden för fortsatt finansiering av 

verksamheten vid Studiecenter Texas överlämnas till kommunstyrelsen inför arbetet 

med budget och plan 2022-2026. 

Reservation 

Ledamöter och tjänstgörande ersättare för Moderaterna och Liberalerna reserverar 

sig mot beslutet. 

Inlägg 
Andreas Löwenhöök (M), Stina Engström (L), Kjell Bergmark (C), Maria Bernsson (C), 

Felicia Lundmark (S), Hans Brettschneider (MP), Lorents Burman (S) och Jeanette 

Velander (V) yttrar sig.  

Sammanfattning 

Föreningen Urkraft har bedrivit verksamheten Studiecenter Texas från 2011. 

Verksamheten har finansierats på olika sätt. Under perioden 2018-2020 har 

verksamheten finansierats delvis med medel från gymnasienämnden och delvis med 

medel från kommunstyrelsen. 

Kommunstyrelsen anslog en miljon kronor per år under perioden 2018 - 2020, och 

villkorade sitt beslut med att gymnasienämnden under samma period anslog 0,5 

miljoner kronor per år. I februari 2021 tog kommunstyrelsen ett beslut om att 

förlänga bidraget med samma belopp även för år 2021. I samband med detta beslut 

fick även kommunledningskontoret i uppdrag att utreda möjligheten till 

upphandling av drift av studiecentret.  

Kommunledningskontoret har utrett möjligheten för upphandling av drift av 

studiecentret. Inom ramen för utredningen har en dialog förts med inköpsenheten 

samt förvaltningen utbildning och arbetsmarknad. Inköpsenheten bedömer att den 

aktuella verksamheten kan upphandlas. Utbildning och arbetsmarknad har gjort 

bedömningen att Urkraft i dagsläget är den enda aktör som bedriver verksamhet 

som motsvarar behoven, har tillräcklig erfarenhet, arbetar efter metoden Supported 

Education och som kan erbjuda verksamheten på plats i Skellefteå. Utbildning och 

arbetsmarknad har därför tagit fram ett förslag till en överenskommelse om 

idéburet offentligt partnerskap (IOP). Denna behandlades vid gymnasienämndens 

sammanträde 2021-04-28 § 63 och nämnden godkände förslaget. 

Kommunledningskontoret förslår att den kommunala finansieringen av 

verksamheten görs från gymnasienämnden och att ansvaret för verksamheten i sin 

helhet övergår till gymnasienämnden, som då blir ansvarig för finansieringen. 

Någon framtida finansiering från kommunstyrelsens sida blir därför inte aktuell. 

Beträffande frågan om eventuell upphandling konstaterar kommunledningskontoret 

att upphandlingsenhetens bedömning är att verksamheten kan upphandlas. Detta 

ska dock ses i relation till att utbildning och arbetsmarknad gör bedömningen att 

det i dag inte finns någon annan aktör än Urkraft som kan erbjuda en verksamhet 
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som bedrivs på det sätt som den genomförs i dag. Gymnasienämnden har valt att 

istället för upphandling använda sig av en IOP-lösning. Då nämnden föreslås bli 

ansvarig för verksamheten i sin helhet bör nämndens uppfattning vara 

utslagsgivande, i och med det bedömer kommunledningskontoret att det inte finns 

anledning att gå vidare med en upphandling. 

Kommunstyrelsen beslutade 2021-08-30 § 321, att kommunstyrelsen inte kommer 

att lämna någon medfinansiering till verksamheten från och med år 2022 och att 

utredningsuppdraget beträffande upphandling av verksamheten har redovisats. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att gymnasienämnden är ansvarig 

för verksamheten vid Studiecenter Texas (beslutspunkt 1); samt att frågan om 

utökat anslag till gymnasienämnden för fortsatt finansiering av verksamheten vid 

Studiecenter Texas överlämnas till kommunstyrelsen inför arbetet med budget och 

plan 2022 – 2026 (beslutspunkt 2). 

Felicia Lundmark (S), Lorents Burman (S) och Jeanette Velander (V) yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag. 

Andreas Löwenhöök (M) yrkar att verksamheten ska upphandlas. 

Stina Engström (L), Kjell Bergmark (C) och Maria Bernsson (C) yrkar bifall till Andreas 

Löwenhööks yrkande. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Andreas 

Löwenhööks yrkande var för sig och finner att kommunfullmäktige bifallit 

kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30 § 321 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-06-17 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-02-02 § 6 

  

Skickas till: 

Gymnasienämnden 

Kommunledningskontoret, finans och juridik 
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§ 238 Dnr KS 2021-000074 104 

Redovisning av erhållet lokalt partistöd 2020 samt 

utbetalning av 2022 års partistöd 

Kommunfullmäktiges beslut 

2022 års partistöd utbetalas enligt fastställt regelverk. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige i Skellefteå kommun har 2014-12-16 § 280 fastställt regler för 

kommunalt partistöd, reglerna har reviderats 2016-09-13 § 309 vad avser beloppens 

storlek. I 4 § anges att ”senast vid juni månads utgång ska redovisning av hur partiet 

använt föregående års partistöd lämnas in till kommunstyrelsen”. Dessa 

redogörelser ligger därefter till grund för utbetalning av nästkommande års 

partistöd, vilket utbetalas under första kvartalet aktuellt år, under förutsättning av 

att kommunfullmäktige dessförinnan beslutat om utbetalning.  

Samtliga i kommunfullmäktige representerade partier har inkommit med 

redovisning och granskningsrapport inom föreskriven tid.  De inkomna 

redovisningarna föranleder inte förslag om att utbetalning inte ska ske. 

Kommunstyrelsen beslutade 2020-10-27 § 404 att uppdra till 

kommunledningskontoret att tillskapa rutiner för att uppmärksamma partier på att 

tidsfristen att inkomma med redovisning närmar sig. De rutiner som tillämpats 

under 2021 innebär att det, en gång per månad med början i mars, skickas ett 

meddelande med uppmaning att inkomma med redovisningen. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30 § 325 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-08-05 

Redovisning av 2020 års partistöd samt granskningsrapport från samtliga partier 

med representation i kommunfullmäktige 

  

Skickas till: 

Kommunledningskontoret, finans och juridik 

Partier representerade i kommunfullmäktige 
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§ 239 Dnr KS 2021-000420 006 

Sammanträdesplan 2022 för kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktiges beslut 

Sammanträdesplan 2022 för kommunfullmäktige fastställs enligt 

kommunledningskontorets förslag. 

Sammanfattning 

Ett förslag till sammanträdesplan för 2022 har upprättats för kommunfullmäktige. 

Förslaget utgår från de förutsättningar som gällt under 2021 vad gäller antal 

sammanträden, med hänsyn taget till de speciella förutsättningar som gäller under 

ett valår. 

När 2021 sammanträdesplan fastställdes framfördes synpunkter på att vissa 

sammanträdesdagar, särskilt vad avsåg kommunfullmäktige, sammanföll med 

sammanträden för regionfullmäktige. Vid kontakter med Region Västerbotten har 

framförts att sådant skulle kunna undvikas genom att regionen undvek att lägga 

sina sammanträden på exempelvis måndagar och tisdagar, samtidigt som 

kommunerna undvek att lägga sammanträden på veckans övriga dagar. Något 

intresse för en sådan lösning har dock inte visats från regionens sida.  

Regionen avser att fastställa sin sammanträdesplan under hösten, och eftersom det 

är viktigt för Skellefteå kommuns nämnder att relativt snart inleda arbetet med 2022 

års sammanträdesplan kan inte gärna beslut avvakta regionens plan. För att i 

möjligaste mån undvika att kommunala och regionala sammanträden sammanfaller 

har det istället valts att i möjligaste mån lägga kommunfullmäktiges sammanträden 

i början av respektive månad, detta utifrån ett besked från regionens planerare att 

regionfullmäktiges sammanträden sannolikt kommer att ligga mot slutet av 

månaden i liknande tidslägen som 2021. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-06-14, §282 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-05-27 

Förslag till sammanträdesplan 

  

Skickas till: 

Samtliga nämnder 

Kommunfullmäktiges ledamöter och ersättare 

Kommunrevisionen 
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§ 240 Dnr KS 2020-000746 109 

Handlingsplan för förvaltningsområde för finska 2021-

2022 

Kommunfullmäktiges beslut 

Handlingsplan för förvaltningsområde för finska 2021-2022 fastställs enligt 

kommunstyrelsens förslag. 

Inlägg 

Andreas Löwenhöök (M) och Agneta Hansson (V) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Program för utvecklingsarbete med frågor avseende de nationella minoriteterna 

2019-2022 fastställdes av kommunfullmäktige 2019-01-29. I detta program ingår ett 

uppdrag till det förstärkta finska samrådet att ta fram en särskild handlingsplan för 

det finska förvaltningsområdet. 

Arbetet har bedrivits under 2019 och 2020 i dialog med det förstärkta sverigefinska 

samrådet. I förslaget till handlingsplan konkretiseras de mål som tas upp i 

programmet, och föreslås aktiviteter kopplade till mål berörande den sverigefinska 

minoriteten. 

Kommunstyrelsen beslutade 2020-12-15 § 502 att remittera förslaget till 

socialnämnden samt för- och grundskolenämnden för yttrande. Nämnderna har 

yttrat sig och utifrån yttrandena har ett reviderat förslag till handlingsplan tagits 

fram. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott konstaterar att det i kommunledningskontorets 

förslag hänvisas till flaggning på specifika orter, något som lämpligen bör ersättas 

av att flaggning sker utifrån Skellefteå kommuns policy för flaggning. Detta blev 

också kommunstyrelsens förslag. 

Yrkanden 

Andreas Löwenhöök (M) och Agneta Hansson (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens 

förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det endast finns ett förslag till beslut, vilket också blir 

kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30 § 324 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-06-29 

Reviderat förslag till handlingsplan för förvaltningsområde för finska 2021-2022 

Socialnämndens protokoll 2021-03-25 § 58 

Socialkontorets tjänsteskrivelse 2021-02-25 

För- och grundskolenämndens arbetsutskotts protokoll 2021-02-10 § 9 

Utbildning och arbetsmarknads tjänsteskrivelse 2021-02-01 

Kommunstyrelsens protokoll 2020-12-15 § 502 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2020-12-01 § 412 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2020-11-24 
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Förslag till handlingsplan 

  

Skickas till: 

Det förstärkta finska samrådet 

Socialnämnden 

För- och grundskolenämnden 
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§ 241 Dnr KS 2021-000429 319 

Justering av kostnaden för byte av kantsten vid privat 

infart 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Avgift för utbyte av kantsten vid infart till fastighet vid kommunal väg sätts till 7 

000 kronor. 

2. Breddning av infart vid byte av kantsten föranleder en extra avgift på 700 kronor 

per meter. Sådan breddning utförs endast om ansvarig nämnd bedömer det som 

möjligt. 

3. Ovanstående avgifter uppräknas enligt index ME anläggningsmaskinindex, med 

basmånad februari 2021. 

4. Samhällsbyggnadsnämnden får delegation att besluta om uppräkning av avgiften 

vid förändringar i index. 

Sammanfattning 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2021-05-21 § 107 att föreslå 

kommunfullmäktige fastställa ny avgift för utbyte av kantsten vid infart till fastighet, 

att avgiften skall kopplas till ME anläggningsmaskinindex basmånad februari 2021 

samt att nämnden skall få delegation på beslut om uppräkning av avgiften utifrån 

index. 

Bakgrunden är att nuvarande avgifter ej ändrats sedan 2008, och att det index som 

det då hänvisades till har upphört att gälla. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-06-14, §287 

Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2021-05-21 § 107 

Förvaltningens samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2021-04-19 

Sammanställning av andra kommuner gällande kantstenssänkning infarter 

Tekniska nämndens protokoll 2008-05-19 § 154 

  

Skickas till: 

Samhällsbyggnadsnämnden 
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§ 242 Dnr KS 2021-000440 821 

Taxa för tävling, Florahallen 

Kommunfullmäktiges beslut 

Taxa för tävling/cup i Florahallen fastställs enligt fritidsnämndens beslut 2021-05-18 

§ 95. 

Sammanfattning 

Fritidsnämnden beslutade 2021-05-18 § 95 att godkänna ett förslag till taxa för 

tävling och cup för Florahallen, Skellefteå. 

Bakgrunden är att kommunfullmäktige 2020-09-15 § 210 bland annat uppdrog till 

fritidsnämnden att ta fram ett förslag till taxa för tävlingar och dylikt för beslut i 

kommunfullmäktige. 

Enligt förslaget blir taxan för ungdomstävling/cup 350 kronor per timme, för 

seniortävling/cup 500 kronor per timme, större tävling mot offert. Eventuell extra 

arbetskostnad i samband med tävling debiteras per timme. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30 § 328 

Fritidsnämndens protokoll 2021-05-18 § 95 

Kultur- och fritidskontorets tjänsteskrivelse 2021-05-11 

Skiss över Florahallen med zonindelning 

Kommunfullmäktiges protokoll 2020-09-15 § 210 

  

Skickas till: 

Fritidsnämnden 
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§ 243 Dnr KS 2021-000455 806 

Taxor och avgifter 2021, Nordanåteatern och 

Anderstorpskolan 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Taxa för uthyrning av Nordanåteatern och Anderstorpssalen fastställs enligt 

kulturnämndens beslut 2021-05-26 § 66. 

2. Bestämmelserna om taxan kompletteras med en skrivning om att det med 

föreningar avses föreningar verksamma i Skellefteå kommun. 

Inlägg 

Agneta Hansson (V) och Daniel Sjögren (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kulturnämnden beslutade 2021-05-26 § 66 att godkänna ett förslag till ändringar av 

taxor och avgifter gällande Nordanåteatern och Anderstorpssalen. 

Förslaget utgår från en ambition att harmonisera hyreskostnaderna för 

kulturnämndens stora scener, Nordanåteatern och Anderstorpssalen, med 

motsvarande scen i SARA Kulturhus, dvs scen 2 (BLACKBOX stor).   

Enligt förslaget skall föreningar betala 2 200 kronor för att hyra Nordanåteatern 

måndag - torsdag samt 4 400 kronor fredag - söndag, andra arrangörer 26 250 

kronor. Höjningen för föreningar blir 10% i förhållande till dagsläget, för andra 

arrangörer med 110% respektive 163% måndag - torsdag. För Anderstorpssalen 

skall föreningar betala 2 200 kronor måndag - torsdag, 4 400 kronor fredag - 

söndag, andra arrangörer 26 250 kronor. Höjningen för föreningar blir 10% i 

förhållande till dagsläget, för andra arrangörer med 163% respektive 250% måndag 

- torsdag. 

Yrkanden 

Agneta Hansson (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag och ett tillägg att 

bestämmelserna om taxan ska kompletteras med en skrivning om att det med 

föreningar avses föreningar som är verksamma i Skellefteå kommun. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det endast finns ett förslag till beslut angående själva taxan, 

vilket också blir kommunfullmäktiges beslut. 

Ordföranden ställer sedan proposition på Agneta Hanssons yrkande om tillägg och 

finner att kommunfullmäktige bifaller yrkandet. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30 § 327 

Kulturnämndens protokoll 2021-05-26 § 66 

Kultur- och fritidskontorets tjänsteskrivelse 2021-05-18 
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Skickas till: 

Kulturnämnden 
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§ 244 Dnr KS 2021-000563 003 

Revidering av Arvodesreglemente för förtroendevalda i 

Skellefteå kommun vad avser gruppledare 

(kommunfullmäktiges partiledare) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvodesreglemente för förtroendevalda i Skellefteå kommun, bilaga B, avsnitt 

Ersättning för gruppledare (kommunfullmäktiges partiledare), ändras genom att 

meningen ”Gruppledare utses inom de till kommunfullmäktige valda ledamöterna i 

respektive parti.” tas bort och ersätts med ”Det åligger respektive parti att dels 

meddela vem som partiet utsett till gruppledare, dels meddela när ändring sker”. 

Inlägg 

Hans Brettschneider (MP), Evelina Fahlesson (S), Johan Söderberg (M) och Petter 

Ershag (KD) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Personalnämnden beslutade 2021-09-15 § 106 att föreslå kommunfullmäktige 

besluta att Arvodesreglemente för förtroendevalda i Skellefteå kommun, bilaga B, 

avsnitt Ersättning för gruppledare (kommunfullmäktiges partiledare), ändras genom 

att meningen ”Gruppledare utses inom de till kommunfullmäktige valda 

ledamöterna i respektive parti.” tas bort och ersätts med ”Det åligger respektive 

parti att dels meddela vem som partiet utsett till gruppledare, dels meddela när 

ändring sker”. 

Bakgrunden är att kommunfullmäktige fastställde 2020-01-28 § 18 

Arvodesreglemente för förtroendevalda i Skellefteå kommun. I reglementets bilaga 

B finns följande text under rubriken ”Ersättning för gruppledare 

(kommunfullmäktiges partiledare)”: 

” Partigruppledarare får ersättning i form av basarvode med 0,2 andelar av 636 770 

kronor. Gruppledare utses inom de till kommunfullmäktige valda ledamöterna i 

respektive parti. Utges till gruppledare för parti som är representerat i 

kommunfullmäktige med mandat för vilket ledamot är utsedd. Ersättningen 

innefattar både arvode och förlorad arbetsinkomst.” 

Det har framförts synpunkter på den del av bestämmelsen som anger att enbart 

ledamot i kommunfullmäktige kan utses till gruppledare, och att det istället borde 

stå respektive parti fritt att utse gruppledare utifrån partiets unika förutsättningar 

och bedömning av viss persons lämplighet för uppdraget oavsett om denne är 

fullmäktigeledamot eller inte. Då krav på ledamotskap inte finns för uppdrag som 

gruppledare i exempelvis Umeå, Lycksele och Vännäs kommuner kan det sägas att 

modellen har prövats och befunnits vara funktionell. Det kan därför finnas skäl att ta 

bort kravet på ledamotskap. 

Det har i dag etablerats en praxis att respektive parti anmäler vem som är 

gruppledare, detta för att inga oklarheter skall råda beträffande vem som skall 

uppbära gruppledararvode. Denna praxis kan med fördel fastslås i reglementet, för 

att undanröja eventuella oklarheter. 
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Eftersom det finns ett behov av att kommunfullmäktige tar ställning i frågan vid 

sammanträdet 2021-09-28, kunde ärendet inte avvakta kommunstyrelsens ordinarie 

sammanträde 2021-10-05. Därför har kommunstyrelsens ordförande fattat beslut 

om förslag till kommunfullmäktige.  

Enligt kommunstyrelsens delegationsordning har ordföranden rätt att fattas beslut i 

ärenden som är så brådskande att beslut inte kan avvakta nästa ordinarie 

sammanträde. 

Beslutsunderlag 

Delegationsbeslut av kommunstyrelsens ordförande 2021-09-20 

Personalnämndens protokoll 2021-09-15, §106 

Support och lokalers tjänsteskrivelse 2021-09-08 

  

Skickas till: 

Personalnämnden 

Gruppledare för respektive partigrupp i kommunfullmäktige 
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§ 245 Dnr KS 2021-000391 106 

Årsredovisning 2020 inklusive revisionsberättelse, samt 

frågan om ansvarsfrihet, Samordningsförbundet 

Skellefteå-Norsjö 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Samordningsförbundet Skellefteå-Norsjös årsredovisning 2020 godkänns. 

2. Styrelsen för Samordningsförbundet Skellefteå-Norsjö samt de enskilda 

ledamöterna i styrelsen beviljas ansvarsfrihet för 2020 års verksamhet. 

Sammanfattning 

Enligt Lag (2003:1210) om finansiell samordning av rehabiliteringsinsatser ska 

förbundsmedlemmarna var för sig pröva frågan om styrelsen ska beviljas 

ansvarsfrihet för 2020 års förvaltning och räkenskaper. 

Samordningsförbundets revisorer tillstyrker att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-06-14, §294 

Samordningsförbundet Skellefteå-Norsjö Årsredovisning 2020 

Samordningsförbundet Skellefteå-Norsjö, revisionsberättelser  

Samordningsförbundet Skellefteå-Norsjö, revisionsrapport om granskning av 

årsredovisningen och förbundets uppfyllelse av 7 § i Lagen om finansiell 

samordning av rehabiliteringsinsatser 

  

Skickas till: 

Samordningsförbundet Skellefteå-Norsjö 
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§ 246 Dnr KS 2021-000434 042 

Årsredovisning 2020 för Stiftelsen Rönnbäret 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Resultat- och balansräkning för Stiftelsen Rönnbäret 2020 godkänns. 

2. Styrelsen för Stiftelsen Rönnbäret samt de enskilda ledamöterna i denna beviljas 

ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

Jäv 

Hans Brettschneider (MP), Evelina Fahlesson (S) och Bertil Almgren (S) anmäler jäv 

och deltar inte i ärendets behandling. 

Sammanfattning 

Stiftelsen Rönnbäret överlämnar årsredovisning för verksamhetsåret 2020. 

Stiftelsens revisorer anser att årsredovisning har upprättats i enlighet med 

bokföringslagen och att styrelsens ledamöter inte handlat i strid med stiftelselagen 

eller stiftelseförordnandet. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2021-06-08, §245 

Support och lokalers tjänsteskrivelse 2021-05-19 

Årsredovisning för Stiftelsen Rönnbäret inklusive revisionsberättelse 

  

Skickas till: 

Stiftelsen Rönnbäret 
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§ 247 Dnr KS 2021-000426 700 

Rapport om ej verkställda beslut enligt socialtjänstlagen 

(SoL), kvartal 1, 2021 

Kommunfullmäktiges beslut 

Rapporten noteras. 

Sammanfattning 

Landets kommuner är skyldiga att en gång per kvartal rapportera in gynnande 

beslut enligt socialtjänstlagen som inte verkställts inom tre månader från 

beslutsdatum. Rapportering görs av respektive avdelning på individnivå till 

Inspektionen för vård och omsorg (IVO). Socialnämnden rapporterar i avidentifierad 

form till revisorerna och till kommunfullmäktige. 

Socialnämnden rapporterar att när kvartal 1 2021 är slut rapporteras 51 beslut (16 

kvinnor/flickor och 34 män/pojkar) som inte verkställts inom tre månader. Vård och 

omsorgsavdelningen (VoO) rapporterar 34 beslut, varav 18 är uppehåll i 

verkställigheten med anledning av pandemin, (24 pojkar/män och 10 

flickor/kvinnor), Individ och familjeomsorgen (IFO) rapporterar 16 beslut (10 

pojkar/män och 6 flickor/kvinnor) varav. Stöd och omsorg rapporterar 1 beslut (1 

pojke/man). 

Totalt 9 beslut från föregående kvartal har verkställts och 4 har avslutats utan 

verkställighet, då behovet är förändrat eller inte kvarstår. När kvartalet var slut fanns 

totalt 47 beslut som inte hade verkställts inom tre månader eller har uppehåll i 

verkställigheten och därmed kommer att återrapporteras under nästa redovisning 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-06-14, §292 

Socialnämndens protokoll 2021-05-26 § 123 

Socialkontorets tjänsteskrivelse 2021-04-01 

  

Skickas till: 

Socialnämnden 
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§ 248 Dnr KS 2021-000425 700 

Rapport om ej verkställda beslut enligt lagen om stöd 

och service till vissa funktionshindrade (LSS), kvartal 1, 

2021 

Kommunfullmäktiges beslut 

Rapporten noteras. 

Sammanfattning 

Landets kommuner har en skyldighet att rapportera ej verkställda gynnande beslut 

enligt lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS) som inte 

verkställts inom tre månader från beslutsdatum. Rapportering varje kvartal gör 

respektive avdelning på individnivå till Inspektionen för vård och omsorg (IVO). 

Socialnämnden rapporterar i avidentifierad form till kommunfullmäktige och 

kommunens revisorer. 

Socialnämnden rapporterar att under 2021 kvartal 1 fanns det 39 beslut, varav 23 

berör män/pojkar och 16 berör flickor/kvinnor, som inte verkställts inom tre 

månader. Under kvartalet har 2 beslut som tidigare rapporterats in som ej 

verkställda verkställts. 5 beslut har avslutats utan att verkställas. Ett flertal av dessa 

personer har valt att avvakta med verkställighet på grund av pågående pandemi 

och andra har inte kunnat verkställas utifrån att verksamheterna tillfälligt stängt. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-06-14, §291 

Socialnämndens protokoll 2021-05-26 § 124 

Socialkontorets tjänsteskrivelse 2021-04-30 

  

Skickas till: 

Socialnämnden 
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§ 249 Dnr KS 2021-000277 102 

Fyllnadsval av ledamot i kulturnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 

Andreas Tegström Jonsson (S) utses till ny ledamot i kulturnämnden för perioden 

fram till och med 2022-12-31. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2021-06-15 § 190 att befria Yvonne Wahlberg (S) 

från uppdraget som ledamot i kulturnämnden, samt att fyllnadsval förrättas vid ett 

senare tillfälle. 

Beslutsunderlag 

Kommunfullmäktiges protokoll 2021-06-15, §190 

  

Skickas till: 

Kulturnämnden 

Den valda 
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§ 250 Dnr KS 2021-000337 102 

Fyllnadsval av ledamot i fritidsnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 

Stefanos Neopoulos (S) utses till ny ledamot i fritidsnämnden för perioden fram till 

och med 2022-12-31. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2021-06-15 § 192 att befria Staffan Backman (S) från 

uppdraget som ledamot i kulturnämnden, samt att fyllnadsval förrättas vid ett 

senare tillfälle. 

Beslutsunderlag 

Kommunfullmäktiges protokoll 2021-06-15, §192 

  

Skickas till: 

Fritidsnämnden 

Den valda 
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§ 251 Dnr KS 2021-000316 102 

Fyllnadsval av ledamot i styrelsen för Skellefteå Airport 

AB 

Kommunfullmäktiges beslut 

Lars-Anders Burman (S) utses till ny ledamot i Skellefteå City Airport AB för perioden 

fram till slutet av den bolagsstämma som följer efter nästa val till 

kommunfullmäktige. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2021-06-15 §198 att befria Kenneth Löfgren (S) som 

ledamot i Skellefteå City Airport AB och att fyllnadsval förrättas vid senare tillfälle. 

Beslutsunderlag 

Protokoll Skellefteå Stadshus AB 2021-09-22, §184 

Kommunfullmäktiges protokoll 2021-06-15, §198 

  

Skickas till: 

Skellefteå City Airport AB 

Skellefteå Stadshus AB 

Den valda 
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§ 252 Dnr KS 2021-000450 102 

Fyllnadsval av ersättare i personalnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 

Annamaria Hedlund (S) utses till ny ersättare i personalnämnden för perioden fram 

till och med 2022-12-31. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2021-06-15 §207 att befria Jimmy Kristoffersson (S) 

från uppdraget som ersättare i personalnämnden och att fyllnadsval förrättas vid 

senare tillfälle. 

Beslutsunderlag 

Kommunfullmäktiges protokoll 2021-06-15, §207 

  

Skickas till: 

Personalnämnden 

Den valda 



SKELLEFTEÅ KOMMUN 

Kommunfullmäktige 

PROTOKOLL 

2021-09-28 

50 

 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

  

 

§ 253 Dnr KS 2021-000409 102 

Fyllnadsval av ersättare i gymnasienämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kevin Stenberg (S) utses till ny ersättare i personalnämnden för perioden fram till 

och med 2022-12-31. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade 2021-06-15 §206 att befria Lena Eriksson (S) från 

uppdraget som ersättare i gymnasienämnden och att fyllnadsval förrättas vid senare 

tillfälle. 

Beslutsunderlag 

Kommunfullmäktiges protokoll 2021-06-15, §206 

 

  

Skickas till: 

Gymnasienämnden 

Den valda 
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§ 254 Dnr KS 2021-000532 102 

Avsägelse från Marie Bergslycka (V) av uppdraget som 

ersättare i samhällsbyggnadsnämnden och eventuellt 

fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Marie Bergslycka (V) befrias från uppdraget som ersättare i 

Samhällsbyggnadsnämnden 

2. Fyllnadsval förrättas vid ett senare tillfälle. 

Inlägg 

Agneta Hansson (V) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Marie Bergslycka (V) har avsagt sig sitt uppdrag som ersättare i 

Samhällsbyggnadsnämnden. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Marie Bergslycka (V) 

  

Skickas till: 

Samhällsbyggnadsnämnden 

Vänsterpartiet 
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§ 255 Dnr KS 2021-000550 102 

Avsägelse från Charlotta Jansson Enquist (KD) av 

uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige  

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Charlotta Jansson Enqvist befrias från uppdraget som ledamot i 

kommunfullmäktige.  

2. Kommunfullmäktige anhåller hos Länsstyrelsen om ny sammanräkning för att 

utse ny ledamot i kommunfullmäktige. 

Sammanfattning 

Charlotta Jansson Enqvist (KD) har avsagt sig uppdraget som ledamot i 

kommunfullmäktige. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Charlotta Jansson Enqvist (KD) 

  

Skickas till: 

Länsstyrelsen i Västerbotten 
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§ 256 Dnr KS 2021-000551 102 

Avsägelse från Charlotta Jansson Enquist (KD) av 

uppdraget som ersättare i kommunstyrelsen och 

eventuellt fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Charlotta Jansson Enqvist befrias från uppdraget. 

2. Per Boström utses till ny ersättare i kommunstyrelsen för perioden fram till 2022-

12-31. 

Sammanfattning 

Charlotta Jansson Enqvist (KD) har avsagt sig uppdraget som ersättare i 

kommunstyrelsen. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Charlotta Jansson Enqvist (KD) 

  

Skickas till: 

Den valda 
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§ 257 Dnr KS 2021-000553 102 

Avsägelse från Charlotta Jansson Enquist (KD) av 

uppdraget som ersättare i personalnämnden och 

eventuellt fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Charlotta Jansson Enqvist (KD) befrias från uppdraget. 

2. Lena Forsman (KD) utses till ny ersättare i personalnämnden för perioden fram till 

och med 2022-12-31. 

Sammanfattning 

Charlotta Jansson Enqvist (KD) har avsagt sig uppdraget som ersättare i 

personalnämnden. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Charlotta Jansson Enqvist (KD) 

  

Skickas till: 

Den valda 

Personalnämnden 
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§ 258 Dnr KS 2021-000554 102 

Avsägelse från Charlotta Jansson Enquist (KD) av 

uppdraget som ledamot i demokratiberedningen och 

eventuellt fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Charlotta Jansson Enqvist befrias från uppdraget.  

2. Kenneth Vidmark utses till ny ledamot i demokratiberedningen för perioden fram 

till och med 2022-12-31. 

Sammanfattning 

Charlotta Jansson Enqvist (KD) har avsagt sig uppdraget som ledamot i 

Demokratiberedningen. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Charlotta Jansson Enqvist (KD) 

  

Skickas till: 

Den valda 

Demokratiberedningen 
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§ 259 Dnr KS 2021-000555 102 

Avsägelse från Charlotta Jansson Enquist (KD) av 

uppdraget som ersättare i Skellefteå Stadshus AB och 

eventuellt fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Charlotta Jansson Enqvist (KD) befrias från uppdraget. 

2. Per Boström (KD) utses till ny ersättare i Skellefteå Stadshus AB för perioden fram 

till slutet av den bolagsstämma som följer efter nästa val till kommunfullmäktige. 

Sammanfattning 

Charlotta Jansson Enqvist (KD) har avsagt sig uppdraget som ersättare i Skellefteå 

Stadshus AB. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Charlotta Jansson Enqvist (KD) 

  

Skickas till: 

Den valda 

Skellefteå Stadshus AB 
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§ 260 Dnr KS 2021-000556 102 

Avsägelse från Charlotta Jansson Enquist (KD) av 

uppdraget som ersättare i krisledningsnämnden och 

eventuellt fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Charlotta Jansson Enqvist (KD) befrias från uppdraget. 

2. Per Boström (KD) utses till ny ersättare i krisledningsnämnden för perioden fram 

till och med 2022-12-31. 

Sammanfattning 

Charlotta Jansson Enqvist (KD) har avsagt sig uppdraget som ersättare i 

krisledningsnämnden. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Charlotta Jansson Enqvist (KD) 

 

  

Skickas till: 

Den valda 
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§ 261 Dnr KS 2021-000246 821 

Motion av Ramona Dolan (M) och Stefan Anundi (M) 

om att planera för en idrottshall i ett växande Sunnanå 

(13/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen är, med hänvisning till kommunledningskontorets yttrande, att anse 

som besvarad. 

2. Motionen föranleder ingen ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida. 

Reservation 

Samtliga ledamöter och tjänstgörande ersättare i Moderaterna reserverar sig mot 

beslutet.  

Inlägg 

Ramona Dolan (M), Stefan Anundi (M), Joakim Wallström (V), Carina Sundbom (C), 

Tomas Teglund (S), Hans Brettschneider (MP) och Lorents Burman (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamöterna Ramona Dolan (M) och Stefan Anundi (M) har 

inkommit med en motion i vilken föreslås att kommunstyrelsen får i uppdrag att i 

samverkan med Fritidsnämnden och För- och grundskolenämnden samt i dialog 

med föreningslivet, fotbollen och andra idrotter utreda möjligheterna till och 

behovet av en ny fullstor idrottshall (fotbollshall) i Sunnanå-/Sörböleområdet. 

Utredningen bör studera sådant som geografisk placering, kostnad, skolans behov, 

möjlighet att nyttja för flera idrotter och möjligheterna att finna privat finansiering 

och drift. 

Kommunledningskontoret anför att framtida utveckling kan leda till ett ökat behov 

av idrottshallar, det är dock i dagsläget svårt att avgöra var dessa bör placeras. Det 

hänvisas till pågående utredningsarbete kring skolans behov i det aktuella området, 

samt arbetet med fördjupad översiktsplan för Skellefteådalen. Inget av dessa 

arbeten har ännu avslutats och det är därför inte möjligt att utifrån detta dra 

slutsatser om lämplig placering. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att motionen, med hänvisning till 

kommunledningskontorets yttrande, är att anse som besvarad (beslutspunkt 1) och 

att motionen inte föranleder någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida 

(beslutspunkt 2). 

Tomas Teglund (S) och Hans Brettschneider (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens 

förslag. 

Ramona Dolan (M) och Stefan Anundi (M) yrkar bifall till motionen. 
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Beslutsgång 

Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag och Ramona Dolan med fleras 

yrkande under proposition och finner att kommunfullmäktige bifallit 

kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-06-14, §283 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-05-24 

Motion 13/21 

  

Skickas till: 

Motionärerna 
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§ 262 Dnr KS 2020-000666 240 

Motion av Carina Sundbom (C) och Kjell Bergmark (C) 

om att införliva äldre byar som stadsdelar i stan (26/20) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen, samt inkomna yttranden, överlämnas till arbetsgruppen för översyn av 

fördjupad översiktsplan för Skellefteådalen för att ingå i underlaget för arbetet. 

2. Motionen föranleder ingen ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida. 

Inlägg 

Carina Sundbom (C) och Evelina Fahlesson (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamöterna Carina Sundbom (C) samt Kjell Bergmark (C) har 

inkommit med en motion i vilken föreslås att det utreds hur äldre byar i stan kan 

införlivas som egna stadsdelar och behålla sina ursprungliga namn. 

Kommunledningskontoret anför att det pågår en översyn av fördjupad översiktsplan 

för Skellefteådalen och att frågan kan överlämnas till projektgruppen för att ingå i 

arbetet. 

Bygg- och miljönämnden beslutade 2021-05-18 120 att överlämna ett yttrande i 

vilket det ges en bakgrund till nuvarande namnsättningsprocess och principer för 

detta. 

Yrkanden 

Evelina Fahlesson (S) och Carina Sundbom (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens 

förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det endast finns ett förslag till beslut vilket också blir 

kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-06-14, §284 

Bygg- och miljönämndens protokoll 2021-05-18 § 120 

Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2021-05-03 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-05-05 

Motion 26/20 
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Skickas till: 

Motionärerna 

Arbetsgruppen för fördjupad översiktsplan Skellefteådalen 

Bygg- och miljönämnden 
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§ 263 Dnr KS 2021-000190 024 

Motion av Håkan Andersson (C), Kjell Bergmark (C), 

Oscar Wellman (C), Carina Sundbom (C), Pär Brubäcken 

(C), Katarina Larsson (C) och Maria Bernsson (C) om 

jämställda löner (10/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionens beslutspunkter 1 och 2 avslås. 

2. Motionens beslutspunkt 3 är, med hänvisning till personalnämndens yttrande, att 

anse som besvarad. 

3. Motionen föranleder ingen ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida. 

Reservation 

Samtliga ledamöter och tjänstgörande ersättare i Centerpartiet reserverar sig mot 

beslutet. 

Inlägg 

Håkan Andersson (C), Evelina Fahlesson (S), Maria Bernsson (C), Agneta Hansson (V), 

Tomas Teglund (S), Hans Brettschneider (MP), Anna From-Lundqvist (C), Harriet 

Classon (S) och Pär Brubäcken (C) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamöterna Håkan Andersson (C), Kjell Bergmark (C), Oscar 

Wellman (C), Carina Sundbom (C), Pär Brubäcken (C), Katarina Larsson (C) och Maria 

Bernsson (C) har inkommit med en motion i vilken föreslås att det sätts mål om att 

senast 2030 nå lika lön för likvärdigt arbete för kommunens personal, där 

kommunens löner jämförs med löner inom hela arbetsmarknaden (beslutspunkt 1); 

att regelbundet (minst en gång per mandatperiod) utvärdera hur kommunen ligger 

till när det gäller lika lön för likvärdigt arbete där kommunens löner jämförs med 

löner inom hela arbetsmarknaden (beslutspunkt 2); samt att regelbundet (minst en 

gång per år) utvärdera hur stor andel av kommunens personal inom olika yrken 

känner sig tvungna att gå ner i arbetstid för att orka (beslutspunkt 3). 

Personalnämnden beslutade 2021-05-12 § 67 att föreslå att motionens 

beslutspunkter 1 och 2 avslås, samt att beslutspunkt 3 anses besvarad. Detta utifrån 

att det idag är inte finns någon lagstiftning som ålägger arbetsgivare att jämföra 

löner mot arbetsmarknaden. Det finns inte heller några nationella eller regionala 

riktlinjer, metoder eller verktyg, för jämställdhetsanalyser av löner mellan olika 

branscher och olika sektorer på arbetsmarknaden. Även om Skellefteå kommun 

skulle inleda ett arbete med att ta fram sådana riktlinjer, metoder eller verktyg så 

skulle övriga sektorer och branscher behöva använda samma för att få en bra 

jämförelse. Det är inte är rimligt att en kommun ska driva denna fråga med den 

arbetsinsats som krävs, utan den borde drivas på nationell nivå. 

Nämnden anför även att beträffande motionens beslutspunkt 3 så pågår det redan 

arbete, i utvärderingen av beslutet med heltid som norm inom Skellefteå kommun 

har det framkommit en rekommendation att undersöka orsaken till att medarbetare 

i Skellefteå kommun söker partiell tjänstledighet. Motiveringen till en sådan 
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undersökning är att den skulle ge ett bra underlag till beslut om insatser, som kan 

leda till att en större andel av medarbetarna i Skellefteå kommun jobbar heltid. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att motionens beslutspunkter 1 och 2 avslås 

(beslutspunkt 1); att motionens beslutspunkt 3 är, med hänvisning till 

personalnämndens yttrande, att anse som besvarad (beslutspunkt 2) och att 

motionen inte föranleder någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida 

(beslutspunkt 3). 

Evelina Fahlesson (S), Tomas Teglund (S) och Harriet Classon (S) yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag. 

Maria Bernsson (C), Håkan Andersson (C), Hans Brettschneider (MP), Anna From-

Lindqvist (C) och Pär Brubäcken (C) yrkar bifall till motionen. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag och Maria Bernsson med fleras 

yrkande var för sig under proposition och finner att kommunfullmäktige bifaller 

kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-06-14, §285 

Personalnämndens protokoll 2021-05-12 § 67 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-05-04 

Motion 10/21 

  

Skickas till: 

Motionärerna 

Personalnämnden 
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§ 264 Dnr KS 2019-000709 800 

Motion av Christina Soldan (L) om föreningsstöd till 

föreningar som arbetar med integration (40/19) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionens beslutspunkt 1 avslås. 

2. Motionens beslutspunkt 2 bifalls genom att begreppet ”etniska föreningar” 

ändras till ”föreningar som arbetar med integration”. 

3. Motionens beslutspunkter 3 och 4 anses, utifrån kommunledningskontoret 

yttrande, som besvarade. 

4. Motionens beslutspunkt 5 anses, utifrån socialnämndens yttrande, som bifallen. 

5. Motionen föranleder ingen ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida. 

Reservation 

”Samtliga ledamöter och tjänstgörande ersättare för Liberalerna reserverar sig mot 

beslutet i första att-satsen om att ändra begreppet ”föreningsbidrag” till 

”föreningsstöd” alternativt Socialkontorets förslag ”aktivitetsstöd”, ett förslag som 

jag känner mig helt bekväm med.  

Ordet ”föreningsbidrag” är förbrukat och idag har det ordet ett negativ klang 

eftersom bidrag betyder ”allmosa, skänk, nådegåva, barmhärtighetsgåva, nådegåva, 

gåva till nödlidande, kollekt, gåva” i folkmun.  

”Stöd” betyder precis det vad ordet säger, hjälpmedel. Kommunen sysslar inte med 

allmosor till föreningar utan kommunen stödjer föreningarnas arbete och det ska 

synas och tydliggöras i både tal och skrift. 

De flesta kommuner och myndigheter har ändrat ordet ”bidrag” till ”stöd”. Det heter 

”föreningsstöd”, ”kulturstöd”, ”försörjningsstöd”, ”studiestöd”, ”ekonomisk stöd”, 

mm. Därför är det angeläget att även Skellefteå kommun visar framfötterna och 

ändrar språket i kommunikationen med allmänheten. Detta kan även uppmuntra fler 

föreningar till att våga söka stöd till deras verksamheter då det uppfattas som att 

det finns möjlighet att få kommunal hjälp och inte som att de måste ”tigga” pengar 

av kommunen för att klara sig.” 

Inlägg 

Christina Soldan (L), Iosif Karambotis (S), Joakim Wallström (V), Shervin Ahmadzadeh 

(L), Markku Abrahamsson (SD), Hans Brettschneider (MP) och Jeanette Velander (V) 

yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Christina soldan (L) har inkommit med en motion i 

vilken föreslås att begreppet ”bidrag till föreningar” byts ut till ”föreningsstöd” 

(beslutspunkt 1); att byta ut begreppet ”etniska föreningar” till ”föreningar som 

arbetar med integration” (beslutspunkt 2); att det görs en i första hand digital 

omstrukturering av information kring föreningar och kulturliv i Skellefteå kommun 

(beslutspunkt 3); att det görs en ny uppdelning av typ av föreningar utifrån 
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aktiviteter och inte grupper av människor (beslutspunkt 4): samt att det görs en 

uppdatering av riktlinjerna för bidrag till föreningar i Skellefteå kommun i enlighet 

med Diskrimineringslagen (beslutspunkt 5). 

Socialnämnden beslutade 2020-10-29 § 200 att föreslå kommunfullmäktige avslå 

motionens beslutspunkt 1, att bifalla motionens beslutspunkt 2, att anse motionens 

beslutspunkt 5 bifallen, samt att nämnden ej yttrade sig över motionens 

beslutspunkt 3 och 4 då dessa ej ligger inom nämndens ansvarsområde. 

Kommunledningskontoret föreslår, efter kontakter med kultur- och fritidskontoret, 

att motionens beslutspunkter 3 och 4 anses besvarade. 

Kommunstyrelsen beslutade 2021-06-14 §286 att föreslå kommunfullmäktige att 

avslå motionens beslutspunkt 1, att bifalla motionens beslutspunkt 2, att anse 

motionens beslutspunkter 3 och 4 som besvarade, att motionens beslutspunkt 5 

utifrån socialnämndens yttrande är att anse som besvarad samt att motionen inte 

föranleder någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att motionens beslutspunkt 1 avslås (beslutspunkt 1); att 

motionens beslutspunkt 2 bifalls genom att begreppet "etniska föreningar" ändras 

till "föreningar som arbetar med integration" (beslutspunkt 2); att motionens 

beslutspunkter 3 och 4 utifrån kommunledningskontorets yttrande är att anse som 

besvarade (beslutspunkt 3); att motionens beslutspunkt 5 utifrån socialnämndens 

yttrande är att anse som besvarad (beslutspunkt 4) samt att motionen inte 

föranleder någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida (beslutspunkt 5).  

Christina Soldan (L) yrkar att motionens beslutspunkt 1 bifalls, det vill säga att 

begreppet "bidrag till föreningar" byts ut till "föreningsstöd". 

Beslutsgång 

Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag och Christina Soldans yrkande var för 

sig under proposition och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens 

förslag.  

Votering begärs och verkställs med följande godkända voteringsproposition: 

"Den som stödjer kommunstyrelsens förslag röstar ja. Den som stödjer Christina 

Soldans yrkande röstar nej". 

Omröstningsresultat 

Vid uppropet avges 46 ja-röster, 10 nej-röster, 7 ledamöter avstår från att rösta och 

2 ledamöter var frånvarande.  

Hur var och en röstat framgår av den bilaga med voteringar som läggs till denna 

paragraf. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-06-14, §286 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-05-27 

Socialnämndens protokoll  2020-10-29 § 200 

Socialkontorets tjänsteskrivelse 2020-10-02 
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Skickas till: 

Motionären 

Socialnämnden 
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Votering § 264 
Ja röstar: 

Bertil Almgren (S), Simon Rilfors (S), Malin Berglund (S), Lorents Burman (S), Mats 

Ekman (S), Elsy Larsson (S), Evelina Fahlesson (S), Kenneth Fahlesson (S), Harriet 

Classon (S), Iosif Karambotis (S), Sara Keisu-Lundh (S), Pierre Lidström (S), Jonna 

Lundgren (S), Carina Lundmark (S), Felicia Lundmark (S), Lars Lundmark (S), Anna 

Lundström (S), Gunilla Lundström (S), Maria Marklund (S), Kamel Mnad (S), Magnus 

Nilsson (S), Jasmin Ravaghi (S), Fredrik Stenberg (S), Valter Stenberg (S), Peter 

Stensmar (S), Tomas Teglund (S), Ann Åström (S), Anita Wallström (S) och Daniel 

Ådin (S).   

 

Stefan Anundi (M), Ramona Dolan (M), Gunnar Fransson (M), Sara-Mari Eriksson (M), 

Anette Lindgren (M), Andreas Löwenhöök (M) och Johan Söderberg (M).     

 

Kjell Bergmark (C) och Eva Enqvist (C),  

 

Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), Agneta Hansson (V), Lova Torstensson (V), 

Joakim Wallström (V) och Jeanette Velander (V).  

 

Charlotta Jansson Enqvist (KD) och Petter Ershag (KD).  

 

Nej röstar:  

Shervin Ahmadzadeh (L), Stina Engström (L), Christina Soldan (L) och Kerstin 

Olofsson (L).   

 

Maria Bernsson (C), Per Brubäcken (C), Anna From-Lindqvist (C) och Carina 

Sundbom (C).  

 

Hans Brettschneider (MP) och Linnea Öhman (MP). 

 

Avstår från att rösta: 

Markku Abrahamsson (SD), Magnus Bergmark (SD),Marcus Sehlstedt (SD), Linda 

Strandberg (SD) och Roland Östlund (SD).    

 

Håkan Andersson (C).  

 

Kjell Lindström (M). 

 

Frånvarande: 

Henry Andersson (M) och Robert Ignberg (S).  
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§ 265 Dnr KS 2021-000323 860 

Motion av Stina Engström (L), Kerstin Olofsson (L) och 

Shervin Ahmadzadeh (L) om att justera ramverket för 

Skellefteå Kulturhus AB gällande repetitionstid för 

Västerbottensteatern med mera (21/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen avslås. 

Inlägg 

Shervin Ahmadzadeh (L), Evelina Fahlesson (S), Stina Engström (L), Hans 

Brettschneider (MP), Joakim Wallström (V), Daniel Sjögren (S), Agneta Hansson (V), 

Kerstin Olofsson (L), Martin Hedqvist (S) och Andreas Löwenhöök (M) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamöterna Stina Engström (L), Kerstin Olofsson (L) och 

Shervin Ahmadzadeh (L) har inkommit med en motion i vilken föreslås att en 

justering görs av ramavtalet där kulturhusbolagets rätt till utställningstid reduceras 

med chans till ytterligare tid efter samråd med Museum Anna Nordlander (MAN) 

och Skellefteå konsthall där varje verksamhet motsvarar 1 röst (beslutspunkt 1); 

samt att Västerbottensteatern blir garanterade repetitionstid inne i kulturhuset 

SARA för all sin teaterverksamhet (beslutspunkt 2). 

Kommunledningskontoret anför att Ramverket som fullmäktige fastslagit för 

kulturhuset gäller för alla aktörer i SARA Kulturhus, det är alltså inte ett ramverk 

endast för Skellefteå Kulturhus AB utan ramverket gäller för alla aktörer som vistas i 

kulturhuset, inklusive Skellefteå Kulturhus AB med flera. I ramverket framgår att 

även Skellefteå Kulturhus AB ska erbjudas möjlighet att ha konstutställningar i 

kulturhuset. Det innebär inte, som motionären utrycker det, att konsten får mindre 

plats utan att det istället blir en aktör till som får ställa ut i huset. Utställningshallen 

kommer ändå uteslutande att användas för konstutställningar. Det är dessutom 

angivet i ramverket att om inte bolaget nyttjar sin period för att använda 

utställningshallen så tillfaller tiden MAN och Skellefteå Konsthall. 

När det gäller teaterns behov av repetitionstid i kulturhuset så är det gjort en 

samlad bedömning av alla verksamheters behov av utrymme i det nya kulturhuset. 

Ingen verksamhet har fullt ut erhållit det som man önskat. I den planeringen är 

Västerbottensteatern fortfarande den dominerande aktören på de scener som finns 

i huset. Med det förslag som ges kan teatern nyttja kulturhuset i lika stor 

utsträckning som man gör med nuvarande teater. Mycket av de repetitioner som 

behöver göras kommer också att kunna genomföras i kulturhuset. Teatern är 

exempelvis alltid garanterad att få komma in på den scen som deras föreställning 

ska genomföras på senast 14 dagar innan föreställningen startar. Utöver detta 

kommer ytterligare repetitionstid att kunna erbjudas i huset. Kommunen har även 

gett löfte till teatern om att få behålla nuvarande teaterlokal ytterligare ett år efter 

öppnandet av kulturhuset för att ge verksamheten tid att förbereda sig för nya 

arbetssätt. Kommunen har inte heller uteslutit att teatern även fortsättningsvis kan 

behöva lokaler utanför kulturhuset att repetera i. 

Kommunledningskontoret föreslår ingen ändring av nuvarande ramverk utifrån 

motionen utan hänvisar till skrivning i ramverket som säger att det ska göras en 
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utvärdering av ramverket efter ett år. Det är först när man provat det upplägg som 

ramverket pekar ut som vi vet vad som fungerar och vad som fungerar sämre. Det 

är på det sättet ett flexibelt regelverk som kan komma att ändras under resans gång 

men först måste det provas. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att motionen avslås.  

Evelina Fahlesson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Shervin Ahmadzadeh (L) och Kerstin Olofsson (L) yrkar bifall till motionen. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag och Shervin Ahmadzadeh med fleras 

yrkande var för sig under proposition och finner att kommunfullmäktige bifaller 

kommunstyrelsens förslag.  

Votering begärs och verkställs med följande godkända voteringsproposition:  

"Den som stödjer kommunstyrelsens förslag röstar ja. Den som stödjer Shervin 

Ahmadzadeh med fleras yrkande röstar nej". 

Omröstningsresultat 

Vid uppropet avges 58 ja-röster, 3 nej-röster, 1 ledamot avstår från att rösta och 3 

ledamöter är frånvarande. 

Hur var och en röstar framgår i den bilaga med voteringar som läggs till denna 

paragraf. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelses protokoll 2021-06-14, §296 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-06-04 

Motion 21/21 

  

Skickas till: 

Motionärerna 
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Votering § 265 
Ja röstar: 

Markku Abrahamsson (SD), Magnus Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt (SD) och Linda 

Strandberg (SD)   

 

Bertil Almgren (S), Simon Rilfors (S), Martin Hedqvist (S), Hans Öhlund (S), Lorents 

Burman (S), Mats Ekman (S), Elsy Larsson (S), Evelina Fahlesson (S), Kenneth 

Fahlesson (S), Harriet Classon (S), Iosif Karambotis (S), Sara Keisu-Lundh (S), Pierre 

Lidström (S), Jonna Lundgren (S), Carina Lundmark (S), Felicia Lundmark (S), Lars 

Lundmark (S), Anna Lundström (S), Gunilla Lundström (S), Maria Marklund (S), Kamel 

Mnad (S), Magnus Nilsson (S), Fredrik Stenberg (S), Valter Stenberg (S), Peter 

Stensmar (S), Tomas Teglund (S), Ann Åström (S), Anita Wallström (S) och Daniel 

Ådin (S).  

 

Henry Andersson (M), Stefan Anundi (M), Ramona Dolan (M), Gunnar Fransson (M), 

Anette Lindgren (M), Andreas Löwenhöök (M), Kjell Lindström (M) och Johan 

Söderberg (M).    

 

Håkan Andersson (C), Kjell Bergmark (C), Maria Bernsson (C), Per Brubäcken (C), 

Anna From-Lindqvist (C), Eva Enqvist (C) och Carina Sundbom (C).     

 

Fredrik Sjöström (V), Weidan Gong (V), Agneta Hansson (V), Lova Torstensson (V), 

Joakim Wallström (V) och Jeanette Velander (V).  

 

Hans Brettschneider (MP) och Linnea Öhman (MP). 

 

Charlotta Jansson Enqvist (KD) och Petter Ershag (KD).  

 

Nej röstar: 

Shervin Ahmadzadeh (L), Stina Engström (L) och Kerstin Olofsson (L).  

 

Avstår att rösta: 

Christina Soldan (L).  

 

Frånvarande:  

Sara-Mari Eriksson (M), Jasmin Ravaghi (S) och Roland Östlund (SD).  
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§ 266 Dnr KS 2021-000467 109 

Motion av Weidan Gong (V) om etiska riktlinjer mot 

sexistisk reklam (27/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Kommunstyrelsen får i uppdrag att, i samband med att strategier och riktlinjer 

som berör kommunikation, reklam och skyltar uppdateras, förtydliga Skellefteå 

kommuns ställningstagande mot stötande reklam genom att hänvisa till 

Internationella handelskammarens regler för reklam samt praxis från 

Reklamombudsmannen med särskild betoning på Reklamombudsmannens kriterier 

kopplat till könsdiskriminerande reklam. 

2. Kommunstyrelsen får i uppdrag att förtydliga vilka konsekvenserna blir om det 

förekommande stötande reklam på kommunens reklamytor. 

3. Kommunstyrelsen, samt nämnden för support och lokaler, får i uppdrag att 

tydliggöra ovanstående på kommunens webb samt ange vart man vänder sig. 

4. Motionen är, med hänvisning till ovanstående, att betrakta som besvarad. 

5. Motionen föranleder inte någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida. 

Inlägg 

Weidan Gong (V) yttrar sig.  

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Weidan Gong (V) har inkommit med en motion i 

vilken föreslås att Skellefteå kommun antar etiska riktlinjer mot sexistisk och 

könsdiskriminerande reklam (beslutspunkt 1); samt att riktlinjerna ger kommunen 

rätt att ta ner reklam som bryter mot de antagna riktlinjerna. 

Kommunledningskontoret anför att de reklamytor som Skellefteå kommun äger och 

som annan aktör hanterar regleras av skyltprogram, riktlinjer för användning av 

offentlig plats och avtal där det tydligt står att innehållet på skyltar, affischer mm 

inte får vara stötande och tillsyn sker regelbundet. På allmän plats rapporteras 

felaktig skyltning till polisen som sedan vidtar nödvändiga åtgärder. På kvartersmark 

där det sökts lov för skyltning får den som satt upp skylten ett föreläggande om att 

rätta till felaktigheten. Detta följs av ett vite om de inte gör detta inom den tid som 

står i åläggandet. Vid upptäckt av stötande reklam kan meddelande om detta 

lämnas till Skellefteå kommuns kundtjänst för överlämnande till ansvarig för 

åtgärder. Infartsskyltar och gågateskyltar regleras både genom att allt material ska 

vara godkänt av kommunen och att det görs om till platsens grafiska profil.  

Motionen har visat på att kommunens strategier, riktlinjer och avtal är tydliga kring 

att stötande reklam inte får förekomma. Kommunen kan förtydliga, där det inte är 

tydligt idag, kommunens ställningstagande mot stötande reklam i samband med 

uppdatering av strategier och riktlinjer som berör kommunikation, reklam och 

skyltar genom att hänvisa till Internationella handelskammarens regler för reklam 

och praxis från Reklamombudsmannen (RO) och särskilt RO:s kriterier kopplat till 

könsdiskriminerande reklam. Kommunen kan också förtydliga, i till exempel 

skyltprogrammet, vilka konsekvenserna blir om det förekommer stötande reklam på 
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kommunens reklamytor. I samband med de åtgärder som beskrivs ovan tydliggörs 

kommunens ställningstagande på webben.  

Vid upptäckt av stötande reklam kan meddelande om detta lämnas till Skellefteå 

kommuns kundtjänst för överlämnande till ansvarig för åtgärder. Kommunstyrelsen 

beslutade 2021-08-30 § 335 också att komplettera kommunledningskontorets 

förslag till beslutspunkt 3 med att det också ska anges vart man vänder sig. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30 § 335 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-06-23 

Motion 27/21 

 

Skickas till: 
Motionären 

Kommunledningskontoret, kommunikation 

Nämnden för support och lokaler 
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§ 267 Dnr KS 2020-000706 050 

Motion av Daniel Envall (S) om krav på yrkeslärlingar 

vid upphandling av byggentreprenader (30/20) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Nämnden för support och lokaler får i uppdrag att ställa krav på lärlingars 

medverkan där det är relevant och lämpligt utifrån entreprenadupphandlingens 

beskaffenhet. 

2. Motionen är därmed att anses som besvarad. 

3. Motionen föranleder inte någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida. 

Reservation 

Samtliga ledamöter och tjänstgörande ersättare för Moderaterna reserverar sig mot 

beslutet.  

Inlägg 

Andreas Löwenhöök (M), Tomas Teglund (S), Joakim Wallström (V), Hans 

Brettschneider (V), Markku Abrahamsson (SD), Hans Öhlund (S), Henry Andersson 

(M), Anna From-Lindqvist (C), Ramona Dolan (M) och Maria Bernsson (C) yttrar sig.  

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Daniel Envall (S) har inkommit med en motion i 

vilken föreslås att det införs skallkrav på alla byggentreprenadupphandlingar, att 

dessa företag måste ha yrkeslärlingar på företaget (beslutspunkt 1); samt att om 

entreprenören är ett byggledningsföretag skall denna bara anlita företag som har 

yrkeslärlingar på företagen (beslutspunkt 2).  

Nämnden för support och lokaler beslutade 2021-02-11 § 5 att översända ett 

remissvar enligt vilket det är mindre lämpligt att alltid ställa krav på lärlingar, men 

att så kan ske där det är relevant och lämpligt utifrån entreprenadupphandlingens 

beskaffenhet. 

Kommunstyrelsen beslutade 2021-03-29 § 142 att återremittera ärendet till 

nämnden för support och lokaler för förtydligande beträffande när det kan vara 

konkurrenshämmande att ställa krav på lärlingar samt under vilka omständigheter 

det inte kan vara aktuellt med krav på lärlingar. 

Nämnden för support och lokaler beslutade 2021-06-10 § 64 att yttra sig, och 

hänvisa till vissa typer av rivnings- och saneringsarbeten, samt ange att det vid 

arbeten av mindre omfattning kan det försvåra för mindre entreprenörer att lämna 

anbud. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att nämnden för support och lokaler får i uppdrag att 

ställa krav på lärlingars medverkan där det är relevant och lämpligt utifrån 

entreprenadupphandlingens beskaffenhet (beslutspunkt 1); att motionen därmed 

anses som besvarad (beslutspunkt 2); samt att motionen inte föranleder någon 

ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida (beslutspunkt 3).  
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Tomas Teglund (S) och Markku Abrahamsson (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens 

förslag. 

Andreas Löwenhöök (M), Hans Brettschneider (MP) och Henry Andersson (M) yrkar 

att beslutspunkt 2 ska formuleras "Nämnden för support och lokaler får i uppdrag 

att, där det är relevant och lämpligt utifrån entreprenadupphandlingens 

beskaffenhet, premiera anbud som redovisar lärlingsmedverkan." 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag och Andreas Löwenhöök med fleras 

yrkande var för sig under proposition och finner att kommunfullmäktige bifallit 

kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30 § 336 

Nämnden för support och lokalers protokoll 2021-06-10 § 64 

Förvaltningen support och lokalers tjänsteskrivelse 2021-05-27 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-03-29 § 142 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2021-03-23 § 118 

Nämnden för support och lokalers protokoll 2021-02-11 § 5 

Förvaltningen support och lokalers tjänsteskrivelse 2021-02-03 

Motion 30/20 

 

Skickas till: 
Motionären 

Nämnden för support och lokaler 
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§ 268 Dnr KS 2021-000201 299 

Motion av Markku Abrahamsson (SD), Magnus 

Bergmark (SD), Marcus Sehlstedt (SD), Roland Östlund 

(SD) och Linda Strandberg (S) om att skydda Gamla 

Seminariet (PRO-huset) från rivning (11/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-10-26. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamöterna Markku Abrahamsson (SD), Magnus Bergmark 

(SD), Marcus Sehlstedt (SD), Roland Östlund (SD) samt Linda Strandberg (SD) har 

inkommit med en motion i vilken föreslås att Gamla Seminariet (PRO-huset), innan 

eventuell försäljning, skyddas mot rivning i detaljplan (beslutspunkt 1); att Gamla 

Seminariet (PRO-huset), innan eventuell försäljning, skyddas mot yttre 

konstruktionsförändringar genom ett förslagsvis utökat skydd som 

kulturvärdesbyggnad (beslutspunkt 2); samt att  Gamla Seminariet (PRO-huset) 

kvarstår i kommunal ägo, om ett marknadsmässigt anbud från en köpare som avser 

att förvalta byggnadens kulturvärden, inte inkommer (beslutspunkt 3). 

Nämnden för support och lokaler beslutade 2021-04-15 § 32 att överlämna ett 

yttrande enligt vilket det inte finns något behov av fastigheten för kommunala 

ändamål. Vid en eventuell försäljning så tas hänsyn till om den tänkte köparen har 

kapacitet att förvalta och utveckla byggnaden. 

Bygg- och miljönämnden beslutade 2021-05-18 § 121 att överlämna ett yttrande 

enligt vilket byggnaden sedan år 2017 är skyddad i detaljplan mot rivning och 

förvanskning. 

Kulturnämnden beslutade 2021-05-26 § 173 att överlämna ett yttrande enligt vilket 

byggnaden finns i byggnadsordningen för prästbord, klass 1, det vill säga i 

byggnadsminnesklass. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30 § 337 

Kulturnämndens protokoll 2021-05-26 § 73 

Kultur- och fritidskontorets tjänsteskrivelse 2021-05-18 

Bygg- och miljönämndens protokoll 2021-05-18 § 121 

Samhällsbyggnads tjänsteskrivelse 2021-05-03 

Nämnden för support och lokalers protokoll 2021-04-15 § 32 

Förvaltningen support och lokalers tjänsteskrivelse 2021-04-07 

Motion 11/21 
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§ 269 Dnr KS 2021-000407 001 

Motion av Carina Sundbom (C), Maria Bernsson (C) och 

Kjell Bergmark (C) om ett projektkontor för Skellefteås 

snabba utveckling (22/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-10-26. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamöterna Carina Sundbom (C), Kjell Bergmark (C) samt 

Maria Bernsson (C) har inkommit med en motion i vilken föreslås att En 

samarbetsgrupp tillsätts (i t.ex. ett projektkontor) för en tydligare strategisk ledning 

med förstärkning av professionell kompetens, för att driva och genomföra Skellefteå 

kommuns utvecklingsuppdrag. 

Kommunledningskontoret har yttrat sig, och anför att samhällsplanering berör alla 

och därför förutsätter den i en demokrati att många får delta och påverka utfall och 

lösningar. I kommunen finns ett antal nämnder och förvaltningar med olika funktion 

och inriktning. På samma sätt har kommunens bolag styrelser och en organisation 

för att driva verksamheten. Tillsammans skapar politiker, bolagsstyrelser och dess 

tjänstepersoner en mycket bred och mångfacetterad kompetens för utveckling. Ett 

projektkontor blir av naturliga skäl en mindre organisation med mindre resurser och 

med mer begränsad kompetens inom olika specialiteter. En sådan samarbetsgrupp 

(projektkontor) kommer inte heller att äga de beslut som behöver fattas och inte 

heller de resurser som behövs för genomförandet. Kommunledningskontoret därför 

anser att den grundläggande organisationen som kommunen och 

kommunkoncernen har bör bibehållas. Men samarbetet mellan dess olika ingående 

delar är viktigt och måste fortsätta att utvecklas i positiv riktning. Den starka 

utvecklingen, med fler företag som etablerar sig, fler bostäder som byggs, skolor 

som efterfrågas, järnvägar som ska anläggas och alla andra samhällsfunktioner som 

följer, innebär naturligtvis en större arbetsmängd. Det gör också att kommunen och 

kommunkoncernens behöver tillskjuta större resurser för samhällsutvecklingen. Det 

gäller både beträffande finansiering och personal. 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30 § 338 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-08-12 

Motion 22/21 
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§ 270 Dnr KS 2021-000155 430 

Motion av Hans Brettschneider (MP) och Linnea Öhman 

(MP) om bildande av ett kommunalt naturreservat på 

Vitberget (6/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-10-26. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamöterna Hans Brettschneider (MP) samt Linnea Öhman 

(MP) har inkommit med en motion i vilken föreslås att kommunen påbörjar arbetet 

med reservatsbildning av Vitberget under 2021 enligt tidigare plan (beslutspunkt 1); 

att detta finansieras ur kommunstyrelsens förfogandemedel (beslutspunkt 2); samt 

att kommunen går de markägare som vill ha ersättningsskog tillmötes genom att 

köpa in motsvarande skog (beslutspunkt 3). 

Kommunledningskontoret har yttrat sig, och anför att Skellefteå kommun har fattat 

beslut att inrätta ett kommunalt naturreservat på Vitberget. Beslutet är grundat på 

kommunens egna inventeringar och bedömningar av naturvärden och värden för 

rörligt friluftsliv. Skellefteå kommun har samtidigt i dialog med Länsstyrelsen i 

Västerbottens län och Naturvårdsverket fått acceptans för att området håller 

kvalitéer som motiverar statligt stöd för ett kommunalt naturreservat. Skellefteå 

kommun har sedan ansökt och beviljats stöd motsvarande 50 procent av kostnaden 

för inrättandet av reservatet från Naturvårdsverket. Naturvårdsverket har därefter 

inventerat området och värderat området utifrån sitt fastighetsekonomiska värde. 

Med stöd av värderingarna har en särskild förhandlare, på statligt uppdrag, försökt 

träffa överenskommelser om markförvärv eller intrångsersättning. Skellefteå 

kommun har tidigare avsatt en budget för kommunens kostnader för reservatets 

inrättande. Markförhandlingarna som pågått under en längre tid har dock inte 

lyckats. Det aktuella området har olika privata markägare som främst önskar 

ersättningsmark och i något fall ägare som ansett att ersättningen borde vara högre 

än vad som erbjudits. Skellefteå kommun har senare fortsatt diskussioner med Luleå 

Stift och Skellefteå Kraft som både vidhållit uppfattningen att man endast ser 

lösningar i form av markbyten mot produktiv skogsmark. Skellefteå kommun saknar 

för närvarande sådana bytesobjekt. Ett reservat på Vitberget finns i kommunens 

framtida plan men i årets budget finns inte längre några medel avsatta för 

kommunens kostnader för reservatets inrättande. Budgeten är borttagen eftersom 

det inte förväntas en lösning på markförvärven under innevarande år. Skellefteå 

kommun har dock för avsikt att förvärva mer mark för att klara sin planering och 

samhällsexpansion. Tanken är att man samtidigt ska försöka hitta lösningar 

beträffande ersättningsmark för byten. Skellefteå kommun arbetar vidare för att 

försöka inrätta ett naturreservat på Vitberget. 
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Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll 2021-08-30 § 339 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-08-12 

Motion 6/21 
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§ 271 Dnr KS 2021-000302 456 

Interpellation av Ramona Dolan (M) om ökad 

tillgänglighet på Skellefteås återvinningscentraler 

(11/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen avskrivs med hänvisning till kommunfullmäktiges arbetsordning § 

33 punkt 16 där det beskrivs att om interpellationen bordlagts en gång på grund av 

tidsbrist måste den behandlas vid nästa sammanträde, annars avskrivs den på grund 

av inaktualitet. Interpellationen bordlades av kommunfullmäktige 2021-06-15 § 214 

och måste på grund av tidsbrist avskrivas vid dagens sammanträde. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Ramona Dolan (M) har ställt följande interpellation 

till Samhällsbyggnadsnämndens ordförande: 

"Skellefteås invånare har erbjudits grovsophämtning en gång per år av Skellefteå 

Kommun. Dock vid senaste upphandlingen ställde Samhällsbyggnad så höga krav 

att ingen leverantör har kunnat lämna anbud på tjänsten. Resultat blev att Skellefteå 

centralort står utan grovsophämtning fram till åtminstone 2023. 

Det tycker vi Moderater är ett stort misslyckande då det är av yttersta vikt att 

grovsopor tas hand om och inte riskerar att hamna ute i naturen. 

Vi Moderater anser att tillgängligheten på Skellefteås återvinningscentraler måste 

ses över, skyndsamt efter rådande situation. På serviceorterna borde 

tillgängligheten vara likalydande för att säkerställa en likställd service. På 

Degermyran borde man se över utökade öppettider samt möjligheten att 

återvinningsstationen hålls öppen åtminstone en helgdag i syfte att öka 

kommuninvånarnas möjligheter att lämna grovsopor och avfall. Det är en 

tillpassning som möter en stor del av befolkningen som har sin arbetstid om 

veckorna, helgöppet skulle säkerställa en mer likalydande service och tillgänglighet 

för kommuninvånarna. 

Mot bakgrund av detta har jag följande frågor till Samhällsbyggnadsnämndens 

ordförande: 

• Kommer Samhällsbyggnadsnämnden att skyndsamt se över tillgängligheten på 

Skellefteås återvinningscentraler? 

• När man gör översynen, kan man ta med de förbättringar likt den riktning 

Moderaterna föreslår, likställd service på serviceorterna, utökade öppettider samt 

helgöppet på Degermyran? 

Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sara Keisu Lundh (S) lämnar följande svar: 

"När det gäller den genomförda upphandlingen av grovavfallsinsamling och de krav 

som ställdes i förfrågan, så följer dessa lagen om offentlig upphandling (LOU). De 

miljökrav som ställdes var inte orimliga på något sätt, utan var istället förhållandevis 

lågt ställda. Kraven idag på de fordon vi upphandlar inom verksamheten är normalt 

Euro 6. Med anledning av den korta entreprenadtiden på 2-4 veckor var kraven i 

denna upphandling istället endast Euro 5. Dock är det alltid tråkigt när vi inte får in 
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anbud vi kan acceptera på förfrågningar vi har ute. Sådana gånger är jag glad över 

att vi har en fungerande kommunal verksamhet som stöttar upp och ibland gör 

jobbet i egen regi och ibland har andra lösningar såsom återvinningscentralerna 

som interpellanten hänvisar till.  

De senaste åren har samhällsbyggnadsnämnden arbetat för att öka tillgängligheten 

på återvinningscentralerna (ÅVC). För att göra detta har vi infört det så kallade ÅVC-

kortet som idag finns på återvinningscentralerna i Bureå, Burträsk och Jörn och som 

nu ska införas även i Ursviken och Byske. 

ÅVC-kort innebär att du som kund använder ditt körkort som nyckel för att kunna 

besöka en återvinningscentral och lämna ditt avfall då återvinningscentralen är 

obemannad. För att få tillgång till ÅVC-kort måste du först genomgå en utbildning  

och därefter har du tillgång till centralen söndag till torsdag klockan 07.00-22.00.  

Genomförda kundundersökningar, vilka vi gör regelbundet, visar att vi har mycket 

nöjda kunder som anser att tillgängligheten och möjligheten att lämna sitt 

grovavfall då de själva vill är en fantastisk service som erbjuds.  

Degermyrans återvinningscentral har redan, enligt mig, en god tillgänglighet med 

sina öppettider som är varje vardag mellan 06 och 16, kvällsöppet måndagar och 

onsdagar fram till kl 19 samt helgöppet på söndagar kl 15 till 19 under perioden 

maj till oktober. Söndagarna är mycket välbesökta. Många städar under helgen och 

tycker då att det är skönt att kunna bli av med sitt återbruk och/eller grovavfall på 

söndag eftermiddag. Under vinterhalvåret är besöken betydligt färre på 

återvinningscentralerna och därför har det inte funnits behov eller önskemål om att 

ha öppet under helgen.  

Med Degermyrans öppettider samt ÅVC-kortens flexibilitet i orterna Bureå, Burträsk, 

Jörn, Ursviken och Byske anser jag att vi går mot en god tillgänglighet och god 

service som täcker en stor del av Skellefteå kommun." 
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§ 272 Dnr KS 2021-000303 140 

Interpellation av Ramona Dolan (M) om näringslivet kan 

bidra ännu mer till samhällsomvandlingen (12/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen avskrivs med hänvisning till kommunfullmäktiges arbetsordning § 

33 punkt 16 där det beskrivs att om interpellationen bordlagts en gång på grund av 

tidsbrist måste den behandlas vid nästa sammanträde, annars avskrivs den på grund 

av inaktualitet. Interpellationen bordlades av kommunfullmäktige 2021-06-15 § 215 

och måste på grund av tidsbrist avskrivas vid dagens sammanträde. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Ramona Dolan (M) har till kommunstyrelsens 

ordförande ställt följande interpellation: 

"Näringslivet i Skellefteå bidrar redan idag enormt mycket till vårt samhälle och 

välfärd. Tillsammans står småföretagen och de större bolagen för 43% av Skellefteå 

Kommuns skatteintäkter. De står även för flest andel skapade arbetstillfällen i vår 

kommun. 

Skellefteå kommun ska växa. Vi beräknas att växa oerhört kommande år, genom 

företagsetableringar förväntas folkmängden att öka till 10 000 invånare. Det sätter 

oerhörd press på våra resurser inom kommunen att samhällsutveckla och skapa 

stimulerande miljöer för människorna som ska bo och verka inom kommunen. Vi vill 

uppmuntra till att man bor kvar i Skellefteå kommun och för det krävs det mer än 

ett hederligt arbete, det krävs också en berikande fritid. 

Skellefteå är högintressant för nyetableringar och Skellefteå Kommun borde kunna 

samverka med företagen och bedriva en aktiv samhällsomvandling. För 

markanvisning skulle företagen kunna bidra mer genom privata investeringar i 

Skellefteås välfärd. 

En av vår tids nyckelfrågor är kompetensförsörjningen. Företag som tar en aktiv roll 

och samarbetar med kommunen i stadsomvandlingen gynnar sina medarbetare och 

attraherar nya presumtiva medarbetare. 

Framtidens Skellefteå behöver fler kreativa lösningar för att skapa kommunen som 

är attraktivast att bo och verka på i hela Sverige. Genom samarbeten och främja 

privata investeringar i Skellefteås välfärd kan man nå än längre i vår ambition om en 

attraktiv kommun. 

Med anledning av detta har jag följande frågor till Kommunstyrelsens ordförande 

Lorents Burman (S): 

* På vilket sätt arbetar man idag för att öka privata investeringar i Skellefteås 

välfärd? 

* Vid nyetableringar, för man dialog om privata investeringar i kommunens välfärd 

vid markanvisning? 
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* Om dialog angående privata investeringar i kommunens välfärd inte tas med som 

en del i förhandlingarna i dagsläget, kan man tänka sig att införa ett sådant 

arbetssätt?" 

Kommunstyrelsens ordförande Lorents Burman (S) har lämnat följande svar: 

"Arbetsgången för markanvisningar av verksamhetsmark/industrimark är dels 

utåtriktat från kommunens sida men också efterfrågestyrt. Dessa utvärderas utifrån 

om verksamheten är i linje med detaljplanen samt att aktören har finansiering för 

exploateringen. Det förs ingen krav dialog om vilket samhällsansvar/välfärdsansvar 

företaget bör ta som är villkorat till markanvisningen. Dock är det ett ämne som 

diskuteras och uppmuntras utifrån att det ger företaget/bolaget en bra start in på 

marknaden och för att stärka sitt arbetsgivarvarumärke.  

I och med en hårdare konkurrens om arbetskraft så kommer näringslivet möjligen 

behöva fokusera mer på sitt varumärke.  

Många föreningar är beroende av sponsorer från näringslivet och utan dessa 

intäkter skulle utbudet av föreningar att påverkas, och därmed möjligheten till ett 

rikt fritidsutbud.  

Oftast innebär ett samhällsengagemang från företagets sida att marknadsföra sitt 

varumärke genom så kallas sponsring.  

Under 2019-2020 så finns det flera goda exempel där privata företag klivit in och 

tagit ansvar under coronapandemin för att stötta branscher och föreningar som 

drabbats hårt. Det arbete som vi genomför kopplat till företagsetableringar, 

tillskapande av tio tusentals ytterligare nya jobb bidrar till kommunens tillväxt, för 

det ger ökade skatteintäkter som kommunen ska använda för att fortsatt hålla en 

hög välfärds modell och utveckla välfärden framåt. Så att i en markanvisning eller 

annat sätt ställa krav på privata företag om specifika välfärds satsningar ses inte 

som görligt." 
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§ 273 Dnr KS 2021-000305 299 

Interpellation av Markku Abrahamsson (SD) om 

energieffektivisering i kommunens fastigheter (13/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen avskrivs med hänvisning till kommunfullmäktiges arbetsordning § 

33 punkt 16 där det beskrivs att om interpellationen bordlagts en gång på grund av 

tidsbrist måste den behandlas vid nästa sammanträde, annars avskrivs den på grund 

av inaktualitet. Interpellationen bordlades av kommunfullmäktige 2021-06-15 § 216 

och måste på grund av tidsbrist avskrivas vid dagens sammanträde. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Markku Abrahamsson (SD) har till nämnden för 

support och lokalers ordförande ställt följande interpellation: 

"Att arbeta med energieffektivisering är inte bara bra för miljön men också bra för 

energikostnaderna. Omotiverat höga energikostnader innebär onödigt höga utgifter 

för den kommunala verksamheten. Även om energieffektivisering ofta bär med sig 

initiala kostnader, som t ex nyinstallationer eller ombyggnationer, innebär det ofta 

relativt snabbt en vinst totalt sett i och med lägre efterföljande energiutgifter. Att 

arbeta med energieffektivisering sker i regel i flera led – dels handlar det givetvis 

om själva energikällorna och en optimering av fastigheterna, men det måste också 

anses handla om hur fastigheterna används och hur lätt det är för brukarna att ta 

ansvar för sin energianvändning. Kommunen har haft olika mål för detta arbete och 

arbetar förhoppningsvis med frågan löpande. 

Jag vill med skäl av ovanstående fråga support och lokalers ordförande: 

Har energieffektiviteten eller energiförbrukningen i kommunens fastigheter ökat 

eller minskat de senaste åren sett i relation till fastighetsytorna? 

Hur stor procentuell energieffektivisering bedömer nämnden att det är rimligt att 

uppnå framgent, på en horisont av ca 5 eller 10 år, sett till nuvarande 

energieffektiviseringsarbete? 

Anser nämnden att det i nuläget finns tillräckliga ekonomiska resurser för att 

genomföra energieffektiviseringar i kommunens fastighetsbestånd på ett 

koordinerat och resultatdrivande sätt?" 

Nämnden för support och lokalers ordförande Tomas Teglund (S) har lämnat 

följande svar: 

"Fråga: Har energieffektiviteten eller energiförbrukningen i kommunens fastigheter 

ökat eller minskat de senaste åren sett i relation till fastighetsytorna? 

Svar: Minskat.  2017 186kwh/kvadratmeter,  2018 181kwh/ kvadratmeter, 2019 

179kwh/ kvadratmeter, 2020 170,5kwh/ kvadratmeter (2020 har Pandemin haft stor 

påverkan). 

Fråga: Hur stor procentuell energieffektivisering bedömer nämnden att det är 

rimligt att uppnå framgent, på en horisont av ca 5 eller 10 år, sett till nuvarande 

energieffektiviseringsarbete? 
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Svar: Rimlig nivå ligger mellan 1,5 - 2% årligen 

Fråga: Anser nämnden att det i nuläget finns tillräckliga ekonomiska resurser för att 

genomföra energieffektiviseringar i kommunens fastighetsbestånd på ett 

koordinerat och resultatdrivande sätt? 

Svar: Ja de ekonomiska resurser vi har räcker för att genomföra 

energieffektiviseringar i kommunens fastighetsbestånd på ett koordinerat och 

resultatdrivande sätt, sedan har vi tex faktorer som internränta, energipriser. " 
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§ 274 Dnr KS 2021-000338 109 

Interpellation av Markku Abrahamsson (SD) om vad 

hände med ett sökbart motionsregister på kommunens 

hemsida (14/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen avskrivs med hänvisning till kommunfullmäktiges arbetsordning § 

33 punkt 16 där det beskrivs att om interpellationen bordlagts en gång på grund av 

tidsbrist måste den behandlas vid nästa sammanträde, annars avskrivs den på grund 

av inaktualitet. Interpellationen bordlades av kommunfullmäktige 2021-06-15 § 217 

och måste på grund av tidsbrist avskrivas vid dagens sammanträde. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Markku Abrahamsson (SD) har till 

kommunstyrelsens ordförande ställt följande interpellation: 

"I ett medborgarförslag från undertecknad i april 2018 föreslogs att kommunen ska 

införa ett sökbart register för motioner på kommunens hemsida. Syftet var att stärka 

lokaldemokratin genom att göra det enklare för kommuninvånare att se vad olika 

politiska partier föreslagit som del i sitt lokalpolitiska arbete. 

Medborgarförslaget behandlades i kommunstyrelsens arbetsutskott i november 

2018 men då för att återremitteras till förvaltningen. Kommunledningskontoret 

yttrade sig över förslaget och anförde att Skellefteå kommun ”strävar efter ökad 

öppenhet och att det i pågående översyn av arbetsprocessen kring politiska 

ärenden ingår att hitta arbetssätt och digitala stöd som gör att mer kan publiceras 

på kommunens webb på ett tryggt sätt utifrån sekretesslagstiftning och 

dataskyddsförordning”. Kommunledningskontoret sammanvägda tolkning av 

förslaget var dock att publicering av motioner, även motioner som ännu inte 

genomgått beredning, skulle kunna publiceras utan att Skellefteå kommun drabbas 

av negativa konsekvenser. När ärendet återkom till kommunstyrelsen i januari 2020 

beslutade man att tjänstemannaskrivelsen skulle utgöra svar på motionen men 

också att kommunledningskontoret skulle få i uppdrag att på efterföljande möte 

presentera ett förslag till tids- och arbetsplan för publicering av motioner på 

kommunens hemsida. Delvis parallellt med ovanstående process lämnade 

Sverigedemokraterna in en motion i kommunfullmäktige med samma andemening. 

Motionen ansågs besvarad av kommunstyrelsen vilket också blev 

kommunfullmäktiges beslut. I besvarandet anfördes enligt protokollet från oktober 

2019: ”Kommunledningskontoret anför att allmänhetens tillgång till information 

innan ärenden behandlas politiskt kan och bör förbättras. Inom den administration 

som finns runt det kommunala nämndsarbetet, vilket också inkluderar 

kommunfullmäktige, har ett utvecklingsarbete påbörjats där bland annat det 

motionärerna föreslår är en del. Kommunledningskontoret föreslår därför att 

motionen kan anses besvarad.” Med bakgrund av ovanstående information bör man 

kunna dra slutsatsen att berörda instanser haft gott om tid att både begrunda och 

verkställa ett uppdrag om att införa ett sökbart register för motioner på 

kommunens hemsida. Man bör också kunna dra slutsatsen att man sedan oktober 

2019 ska ha arbetat för att verkställa detta. Frågan är således varför det fortfarande 

inte, snart 1,5 år efter att utvecklingsarbetet ska ha påbörjats, finns ett sökbart 

motionsregister på kommunens hemsida. 
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Jag vill med skäl av ovanstående fråga kommunstyrelsens ordförande: 

Finns det idag ett formellt uppdrag att införa detta register på kommunens 

hemsida, som någon i dagsläget arbetar med att verkställa? 

När är planen för att ett sökbart register för motioner och interpellationer etcetera 

ska finnas tillgängligt på kommunens hemsida? 

Om det inte går att säga när detta kommer att finnas tillgängligt eller om arbetet 

med detta avbrutits, vad beror det på?" 

Kommunstyrelsens ordförande Lorents Burman (S) lämnar följande svar: 

"Fråga: Finns det idag ett formellt uppdrag att införa detta register på kommunens 

hemsida, som någon i dagsläget arbetar med att verkställa? 

Svar: Ja, det finns ett uppdrag. Förvaltningen support och lokaler har under våren 

tagit in en modul för att anpassa verksamhetssystemet för politiska ärenden så att 

till exempel motioner på ett enkelt sätt ska kunna publiceras. Via verktyget kommer 

också kallelser till och protokoll från de olika nämnderna att publiceras vilket gör att 

allt kan samlas på samma ställe. Publiceringen kommer att ske på den nya hemsidan 

som lanserades 210427. 

Fråga: När är planen för att ett sökbart register för motioner och interpellationer 

etcetera ska finnas tillgängligt på kommunens hemsida? 

Svar: Planen är att det ska finnas tillgängligt under september 2021. Det första som 

kommer att publiceras förutom kallelser och protokoll, är motioner och 

interpellationer.  

Fråga: Om det inte går att säga när detta kommer att finnas tillgängligt eller om 

arbetet med detta avbrutits, vad beror det på? 

Svar: Verksamheten arbetar med ett införande och räknar med att det kommer att 

kunna göras under september månad." 
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§ 275 Dnr KS 2021-000365 107 

Interpellation av Andreas Löwenhöök (M) om 

kulturhushotellets hyreskontrakt med kulturhusbolaget 

(15/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen avskrivs med hänvisning till kommunfullmäktiges arbetsordning § 

33 punkt 16 där det beskrivs att om interpellationen bordlagts en gång på grund av 

tidsbrist måste den behandlas vid nästa sammanträde, annars avskrivs den på grund 

av inaktualitet. Interpellationen bordlades av kommunfullmäktige 2021-06-15 § 218 

och måste på grund av tidsbrist avskrivas vid dagens sammanträde. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Andreas Löwenhöök (M) har till kommunstyrelsens 

första vice ordförande ställt följande interpellation: 

"Vid kommunfullmäktige 2021-03-30 (§81) beslutade fullmäktiges ledamöter om ett 

hyresavtal mellan Skellefteå kulturhus och Skellefteå kommun avseende Sara 

Kulturhus. Av ärendebeskrivningen framgår den modell av inhyrning och uthyrning 

som är planerad för kulturhuset. Skellefteå Kulturhus AB (kulturhusbolaget) hyr hela 

kulturhuset från SBB AB och därefter hyr kulturhusbolaget ut lokaler i andra hand till 

dels kommunen, vars kulturverksamheter som ska inga? i huset, samt till den 

hotellverksamhet som ska finnas i huset. 

Det aktuella ärendet handlade alltså om att godkänna hyreskontraktet för 

kulturhusdelen, mellan kulturhusbolaget och kommunen. Inför fullmäktigebeslutet 

bereddes hyresavtalet mellan kommunen och kulturhusbolaget politiskt av såväl 

Skellefteå stadshus AB som kommunstyrelsen samt godkändes av kulturhusbolaget. 

I det aktuella ärendet är hyresförhållandena mellan kulturhusbolaget och hotellet 

inte tydligare än att ”Elite Hotels AB hyr fastighetens hotell- och konferensdel”. 

Mot bakgrund av detta har jag följande frågor till kommunstyrelsens förste vice 

ordförande, tillika Skellefteå Kulturhus AB:s ordförande, Evelina Fahlesson (S): 

* Har Skellefteå Kulturhus AB upprättat och godkänt ett hyresavtal med kulturhusets 

hotelloperatör? 

* Hur har i så fall processen för att upprätta detta hyresavtal sett ut? 

* Hur är hyresavtalet konstruerat?” 

Kommunstyrelsens förste vice ordförande Evelina Fahlesson (S) har lämnat följande 

svar: 

"När hyresavtalet med hotelloperatören upprättades var det Skellefteå Stadshus AB 

som var avtalspart, eftersom Skellefteå Kulturhus AB inte hade bildats vid tillfället. 

Vid tillfället var jag inte vare sig kommunstyrelsen 1:e vice ordförande eller 

ordförande i Skellefteå Kulturhus AB. Nedan ges ändå en redogörelse för hur 

processen gått till. All information som redovisas här har sedan tidigare redovisats 

för styrelsen i Skellefteå Kulturhus AB. 
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I samband med att Skellefteå kommun gav Skellefteå Stadshus och Skellefteå 

Industrihus i uppdrag att bygga ett hotell var ett av kraven att det först skulle 

tecknas ett hyresavtal med en hotelloperatör. Detta för att säkra upp kommande 

uthyrning av byggnaden, dvs. ingen byggnad fick uppföras förrän hyresgästen var 

klar. Det fastställdes också att hyreskontraktet skulle ha en kontraktstid på minst 20 

år samt att det skulle tecknas mellan ett dotterbolag i stadshuskoncernen (initialt 

var Skellefteå Stadshus AB motpart, vilket man var fram till dess att dotterbolaget 

Skellefteå Kulturhus AB hade bildats) och hotelloperatören. 

Kommunledningskontoret inledde då ett arbete för att i konkurrens finna den 

hotelloperatör som, förutom att uppfylla de kvalitets- och innehållskriterier som 

satts upp, kunde betala den högsta hyran. Förfarandet lades upp på det sättet att en 

transaktionsmäklare (som väl kände till hotellmarknaden i Sverige) anlitades. 

Mäklaren tog hand om hela processen från att förbereda förfrågan till att slutligen 

få till ett avtal mellan parterna. Den hotelloperatör som slutligen valdes var Elite 

Hotels of Sweden. 

Det hyreskontrakt som nu finns mellan Kulturhusbolaget AB och Elite Hotels of 

Sweden följer den praxis som finns på hotelmarknaden när hotelloperatören inte 

äger sin egen fastighet. Det handlar i princip alltid om en konstruktion där en del av 

hyran är fast och där en del är omsättningsbaserad. Avtalet som är tecknat på 25 år 

innehåller också en 3-årig instegsrabatt som också är mycket vanlig i branschen. Det 

är också den rabatten som bland annat gör att kulturhusbolaget är beroende av 

koncernbidrag under de första uppstartsåren. Förutom det så är hyran 

indexreglerad, vilket är viktigt då det följer det index som kulturhusbolaget i sin tur 

har på sitt huvudkontrakt med Samhällsbyggnadsbolaget. Detta gäller även 

Skellefteå kommuns hyreskontrakt för kulturhuset som också indexbaserat för att 

matcha kulturhusbolagets huvudkontrakt. Hur stor den årliga hyresintäkten 

förkulturhusbolaget beräknas bli framgår av den driftbudget som lagts fram och 

som fastställts av styrelsen i Skellefteå Kulturhus AB. 

Det finns detaljer i avtalet som omfattas av sekretess, därför nöjer jag mig att ge 

denna översiktliga information om avtalets innehåll. 

Fråga: Har Skellefteå Kulturhus AB upprättat och godkänt ett hyresavtal med 

kulturhusets hotelloperatör?  

Svar: Nej, detta var förutsättningar som redan var på plats innan kulturhusbolaget 

bildades, se ovan 

Fråga: Hur har i så fall processen för att upprätta detta hyresavtal sett ut? 

Svar: Skellefteå Kulturhus AB har inte haft någon sådan process, se ovan. 

Fråga: Hur är hyresavtalet konstruerat? 

Svar: Skellefteå Kulturhus AB har övertagit hyresavtalet från Skellefteå Stadshus AB. 

Innehållet i kontraktet beskrivs ovan." 
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§ 276 Dnr KS 2021-000377 344 

Interpellation av Carina Sundbom (C) om gamla och 

uttjänta vattenledningsnät (16/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen avskrivs med hänvisning till kommunfullmäktiges arbetsordning § 

33 punkt 16 där det beskrivs att om interpellationen bordlagts en gång på grund av 

tidsbrist måste den behandlas vid nästa sammanträde, annars avskrivs den på grund 

av inaktualitet. Interpellationen bordlades av kommunfullmäktige 2021-06-15 § 219 

och måste på grund av tidsbrist avskrivas vid dagens sammanträde. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Carina Sundbom (C) har till 

samhällsbyggnadsnämndens ordförande ställt följande interpellation: 

"Vatten- och avloppsledningarna i Skellefteå kommun är av varierande kvalitet. 

Många av ledningsnäten är gamla och uttjänta och drabbas av stopp och läckor. 

Det ger problem både för abonnenterna och ger risker för utsläpp som kan vara 

skadliga både för hälsa och natur. Centerpartiet ser med oro på detta stora 

problem. 

I media har vi kunnat läsa om det föråldrade ledningsnätet, med ca 300 läckor och 

över 1500 stopp i ledningarna de senaste fem åren. Problemen finns i centrala 

Skellefteå men även ute i våra kommundelar. Störningarna kostar nu ca 10 miljoner 

kronor per år. Här märks det att underhållet varit eftersatt i väldigt många år. 

Nu är det hög tid att ta krafttag med renovering och nybyggnad av va-nätet. En 

långsiktig plan för detta arbete är i uppstart, men arbetet behöver påskyndas. Det 

blir dyrt, men vi måste börja åtgärda dessa stora problem snarast. 

Centerpartiet ser framåt och vet vikten av fungerande vatten- och 

avloppsanläggningar för utvecklingen av hela Skellefteå. 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor: 

* När kan det finnas en långsiktig plan för ledningsbyggnad och renoveringar? 

* Varför har man inte börjat detta arbete tidigare? 

* Finns det statliga pengar att söka eller är det VA-kollektivet som kommer att 

betala hela kostnaden?" 

Samhällsbyggnadsnämndens ordförande sara Keisu-Lundh har lämnat följande svar: 

"Planering av va-ledningsombyggnader är ett arbete som pågår kontinuerligt året 

om, och har så gjort under lång tid. Ett arbete som samordnas inom förvaltningen 

Samhällsbyggnad, mellan avdelningarna vatten & avfall, gator & parker samt 

funktionen projektledning. Samordningen är viktig för att så resurseffektivt som 

möjligt göra nödvändiga va-ledningsombyggnader samordnat med nödvändiga 

gatuombyggnader. Med anledning av att Skellefteå växer är även samordningen 

med funktionen projektledning viktig, då genomförandet av flera av kommunens 
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exploateringar drivs av funktionen. Denna planering och samordning har en 

planeringshorisont på ett eller några år framåt i tiden. 

Den långsiktiga planeringen av va-ledningsunderhållet utgår dels ifrån den 

driftstatistik vi har till vårt förfogande i form av vattenläckor, avloppsstoppar, kund- 

och försäkringsärenden, och dels utifrån mer tekniska undersökningar i form av t.ex. 

filmning av va-ledningsnätet. 

Detta planeringsunderlag ligger sedan till grund för de investeringsäskanden vi tar 

fram vid varje budgetprocess. Planeringshorisonten i investeringsprocessen är 5 år. 

Av äskandet för perioden 2022-2026 framgår att de ekonomiska resurserna behöver 

stärkas. En investeringsram som tidigare legat på 50-70 miljoner kr/år svarar inte 

mot de behov och därför äskar vi om en ram i storleksordningen 70-128 miljoner 

kr/år. 

För att ökade finansiella resurser ska skapa verklig nytta, behöver de mötas av bra 

personella och organisatoriska resurser och arbetsprocesser. Vi har arbetat intensivt 

med att utveckla och förbättra dessa områden för att möjliggöra bästa möjliga nytta 

via insatta medel. 

Precis som det framgår i budgetäskandet så bedöms behovet öka under 

planperioden, och det finns idag ingenting som talar för ett minskande behov efter 

2026. I höst uppdateras investeringsbehovet för perioden 2023-2027, som en del i 

nästa års budgetprocess. 

Till skillnad från den stora va-utbyggnad, som skedde på 1950, 1960- och 1970 

talen, så kan den kommunala va-verksamheten denna gång, inte räkna med några 

statliga bidragsmedel. 

Det betyder att den kommunala va-verksamheten (va-kollektivet) kommer att få 

bära hela kostnaden. Det stora underhållsbehovet i va-anläggningar innebär stora 

investeringar såväl i va-ledningar som i fysiska byggnader som t.ex. vattenverk och 

avloppsreningsverk. Investeringar som sin tur innebär ökade kapitalkostnader via 

avskrivningar och internränta.  

Att investera i va-anläggningar, såväl va-ledningsnät som fysiska byggnader, är en 

investering för framtiden. En investering i basinfrastruktur som är grundläggande 

för att vi ska nå vår vision ”Skellefteå – En hållbar plats för en bättre vardag”." 
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§ 277 Dnr KS 2021-000437 311 

Interpellation av Anette Lindgren (M) om ny väg till 

Skellefteå flygplats (17/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen avskrivs med hänvisning till kommunfullmäktiges arbetsordning § 

33 punkt 16 där det beskrivs att om interpellationen bordlagts en gång på grund av 

tidsbrist måste den behandlas vid nästa sammanträde, annars avskrivs den på grund 

av inaktualitet. Interpellationen bordlades av kommunfullmäktige 2021-06-15 § 220 

och måste på grund av tidsbrist avskrivas vid dagens sammanträde. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Anette Lindgren (M) har till kommunstyrelsens 

ordförande ställt följande interpellation: 

"Under snart 40 år har de boende i Östra Falmark jobbat för att få en ny dragning av 

vägen till flygplatsen. En ny sträckning har vart längst fram i länstransportplanens 

prioriteringslista och när en ny bro anlades i byn så byggdes den för att kunna 

ansluta till en ny 7 km lång sträcka utanför byn. Arbetet kom så långt att det också 

stakades ut för dragningen, men projektet blev stoppat på grund av diskussioner 

om Norrbotniabanans eventuella dragning via flygplatsen.  

Vägen till flygplatsen, väg 774, med anslutning till Burträskvägen har en smal och 

kurvig dragning genom byn Östra Falmark. I byn finns det många barn, ungdomar 

och äldre som är beroende av vägen för att ta sig till varandra, till aktiviteter och för 

att invänta skolskjuts. Att kombinera dessa oskyddade trafikanter med en smidig 

väg till och från flygplatsen är en mycket dålig lösning. 

Vi har idag en fantastisk utveckling i vår kommun med en mängd etableringar. 

Flyget är ett viktigt nav i den här utvecklingen och det är viktigt människor kan ta 

sig snabbt, säkert och enkelt till och från flygplatsen. 

Jag har vid många tillfällen lyft frågan om flygplatsvägen, i såväl kommunstyrelsen 

som i kommunfullmäktige. Då har jag fått till svar att kommunen jobbar aktivt 

tillsammans med Trafikverket på att hitta en lösning på detta.  

Nu har Trafikverket beslutat att renovera vägen, bredda den på vissa delar och 

dessutom plocka bort belysningen efter den. Vad innebär det här? Jo högre 

hastighet, inte en upplyst väg och ännu större risker för de boende. Vad kostar den 

här renoveringen i förhållande till byggandet av en 7 km lång sträcka utanför byn 

kan man undra. Är det här verkligen en långsiktigt bra lösning? 

Jag hoppas verkligen att kommunen tillsammans med Trafikverket skyndsamt hittar 

en lösning som håller över tid och som skulle gynna alla, inte minst nu då 

kommunen planerar för att växa kraftigt. Eftersom flyget är en så viktig pusselbit i 

Skellefteås tillväxt borde man verkligen satsa på en flygplatsväg värd namnet, en fin 

autostrada direkt till/från flyget. 

Så till mina frågor till kommunstyrelsens ordförande Lorents Burman (S) är: 

* Ser kommunstyrelsens positivt på förslaget att rusta upp den befintliga väg 774 i 

stället för att dra om den? 
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* På vilket sätt kan kommunen säkerställa tryggheten, att vistas och färdas på vägen, 

för de som bor längst väg 774 om belysningen inte återställs? 

* Vad är kommunens intentioner när det gäller en långsiktig bra, säker och snabb 

anslutning till flygplatsen?" 

Kommunstyrelsens ordförande Lorents Burman (S) har lämnat följande svar: 

"Väg 774 genom Östra Falmark är en av de viktigaste och mest trafikerade 

länsvägarna där trafiken till och från Skellefteå flygplats dominerar. Skellefteå 

kommun har också i många omgångar betonat behov av åtgärder på den aktuella 

vägsträckan. Allt ifrån underhållsåtgärder, trafikreglering, ombyggnad, nyproduktion 

och anläggande av ny väg till flygplatsen på annan plats har föreslagits, utretts och 

diskuterats. Väg 774 är allmän väg där Trafikverket svarar för dess drift och 

underhåll. Åtgärder som innebär investeringar för genomgripande ombyggnad eller 

nyproduktion ska finansieras ur Länstransportplanen för Västerbottens län som 

beslutas vart fjärde år av Region Västerbotten. Väg 774 är en av de vägar som 

omnämns i länstransportplanen som ett objekt som kan bli föremål för större 

åtgärder i kommande planperiod. För närvarande pågår förberedande arbete för en 

förnyelse av länstransportplanen.  

Väg 774 är i dåligt skick och Trafikverket har därför bestämt att vägen måste ges ett 

förstärkt underhåll.  

Väg 774 har på en kortare sträcka försetts med vidbyggd gång- och cykelbana för 

att öka säkerheten. Samtidigt är hastigheten nedsatt och det är naturligtvis viktigt 

att fordonsförare respekterar hastighetsgränser. Polismyndigheten måste ansvara 

för regelefterlevnaden.  

Skellefteå kommun har under lång tid jobbat för åtgärder på väg 774. Några har 

genomförts, Trafikverket har byggt en ny bro över Bureälven och en gång- och 

cykelbana har anlagts. Men att sammanhållna åtgärder saknas beror främst bristen 

på finansiering. Skellefteå kommun har till både regeringen och Trafikverket anfört 

att nuvarande väganslutning till Skellefteå flygplats är otillfredsställande och 

otillräcklig utifrån en stark framtida tillväxt. Skellefteå kommun har därför begärt av 

regeringen och Trafikverket att staten ska finansiera en ny vägsträcka särskilt som 

knyter samman E4 och trafikplats Yttervik med Skellefteå flygplats." 
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§ 278 Dnr KS 2021-000441 450 

Interpellation av Maria Bernsson (C) om åtgärder för att 

tillgodose likvärdig grovavfallshämtning i kommunen 

(18/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen avskrivs med hänvisning till kommunfullmäktiges arbetsordning § 

33 punkt 16 där det beskrivs att om interpellationen bordlagts en gång på grund av 

tidsbrist måste den behandlas vid nästa sammanträde, annars avskrivs den på grund 

av inaktualitet. Interpellationen bordlades av kommunfullmäktige 2021-06-15 § 221 

och måste på grund av tidsbrist avskrivas vid dagens sammanträde. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Maria Bernsson (C) har till 

samhällsbyggnadsnämndens ordförande ställt följande interpellation: 

"Det är skillnad på var i kommunen du bor, huruvida du kan få hämtning av 

grovavfall eller inte. Detta beror på att kommunen misslyckats med sin upphandling 

av entreprenörer som ska sköta detta för kommunens räkning. Då det gäller 

upphandling, delas kommunen in i olika områden och det som kallas ”Centralort 

med omnejd” blev utan avtal. Detta betyder i verkligheten ett område som sträcker 

sig över flera mil, och innefattar bland annat Ursviken, centrala stan och byar 

västerut, såsom Myckle, Medle, Klutmark Skråmträsk och Krångfors, för att bara 

nämna några.  

Nu verkar det som att kommunen inte tänker försöka på nytt att upphandla någon 

entreprenör för hämtning av grovavfall, förrän när övriga områdens avtal tar slut, 

vilket sker under hösten 2023. Det handlar alltså om ett tidsspann på över tre år, då 

invånare i vissa delar av kommunen får samla grovavfall i lador, garage, eller själva 

ordna så att det kommer till närmsta avfallsanläggning, vilket för västra delarna är 

uppe vid Solbacken, på Degermyran, vilket ligger på ett avstånd på flera mil från 

vissa byar.  

Vad invånare boende i detta område kan göra, finns att läsa på kommunens 

hemsida där frågor och svar sammanställts angående detta. De kan annonsera ut 

sitt avfall på blocket eller andra säljsajter, de kan kontakta Solkraft, som för en avgift 

kan komma och hämta deras avfall, eller så kan de snällt be någon släkting eller 

granne om hjälp. Detta vore kanske okej, om det rörde sig om en kortare period. 

Men detta verkar röra sig om en period på drygt tre år. Är det verkligen rimligt att 

kommunen så lättvindligt avfärdar detta sopproblem som uppstår för många 

kommuninvånare och kan det, ur likvärdighetsaspekt, ska se så olika ut inom samma 

kommun, vad gäller service, i detta fall grovavfallshämtning? 

I den stora samhällsutveckling som sker i Skellefteå, finns stora utmaningar hur vi 

ska skapa en öppen och välkomnande kommun. Visionen för Skellefteå, ”en plats 

för en bättre vardag” behöver Samhällsbyggnadsnämnden fundera en vända till 

kring. 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till 

Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sara Keisu: 

1. Har det gjorts någon konsekvensanalys och hur ser den ut? 
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2. Hur ser samhällsbyggnadsnämnden på likvärdig service inom kommunen?  

3. Vad hindrar kommunen att försöka göra ny upphandling eller hitta annan 

likvärdig service för grovavfallshämtning inom detta område? 

4. Hur länge kommer invånare inom detta område vara tvungna att vänta på en 

lösning?" 

 

Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sara Keisu-Lundh har lämnat följande svar: 

"Insamlingen av grovavfall är en service som utförs av två olika utförare. I 

ytterområdena där insamling av mat- och restavfall genomförs av extern 

entreprenör finns även ett gällande kontrakt för grovavfallsinsamling t o m hösten 

2023. I centralorten med omnejd där vi utför sophämtningen i egen regi men haft 

en upphandlad entreprenör som utfört grovinsamlingen gick avtalet ut förra året. 

När en ny upphandling för insamling av grovavfall genomfördes 2020 för 

centralorten med dess omnejd fanns ingen godkänd entreprenör som kunde ta 

uppdraget.  

Att gå ut med en ny upphandling bedömdes inte som aktuellt då intresset på 

marknaden inte fanns och att någon ska vilja ta på sig uppdraget på två till fyra 

veckor per år i ett eller två år troligen inte är så stort en andra gång heller.  

Att avfallsverksamheten själva skulle köpa in fordon, utrustning och personal för 

grovavfallsinsamlingen två veckor per år är inte realistiskt. Det skulle bli oerhört 

kostsamt och leda till höjda avgifter.   

Eftersom grovavfallsinsamlingen ingår i taxan men vi inte lyckats få någon utförare 

gjordes en genomgång och beskrivning av alternativa insamlingslösningar för att 

hantera uppkommen situation. Nämnden fattade beslut om andra lösningar som till 

exempel införande av ÅVC-kort i Ursviken och i Byske. ÅVC-kortet möjliggör för 

våra medborgare att besöka och nyttja en återvinningscentral även utanför 

ordinarie öppettider. En möjlighet som redan finns vid återvinningscentralerna i 

Bureå, Burträsk och Jörn. För närvarande pågår arbeten för ÅVC-kort i Ursviken och i 

Byske.  

Det finns även ett utvecklat samarbete med Solkraft, som bedriver en viktig 

arbetsrehabiliterande verksamhet. Samarbetet innebär att grovavfall kan hämtas hos 

invånare i samband med beställd hämtning av återbruksmaterial. Hämtning av 

återbruksmaterial är inom Solkrafts ansvarsområde och hämtning av grovavfall 

tillhör den kommunala avfallsverksamheten. Dessutom finns en möjlighet för våra 

medborgare att beställa särskild hämtning av grovavfall vid fastighetsgräns, enligt 

fastställd avfallstaxa. 

Dessa alternativa insamlingslösningar ska utvärderas och återrapporteras till 

nämnden innan 2023 inför att avtalet med entreprenören i ytterområdena går ut, 

för att kunna fatta ett samlat beslut om framtida lösningar. " 
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§ 279 Dnr KS 2021-000566 819 

Interpellation av Kenneth Fahlesson (S) om Skellefteås 

båtliv idag och i framtiden (19/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-10-26. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Kenneth Fahlesson har ställt följande interpellation 

till fritidsnämndens ordförande: 

"Enligt båtlivsundersökningen som gjorts av Transportstyrelsen 2020 så hade totalt 

30% av svenskarna i åldern 20-70 år vistats i fritidsbåt under de senaste 12 

månaderna. Förmodligen så kan de här siffrorna även spegla hur det ser ut i 

Skellefteå. 

Det är frihets- och naturupplevelsen som värderas högst i båtlivet. 

I Skellefteå finns 38 mil kuststräcka, flera älvar,1500 sjöar och 600 öar som 

tillsammans ger bra förutsättningar för ett aktivt båtliv. Det här kompletteras av ett 

flertal båtklubbar som med sin verksamhet gör båtlivet mer tillgängligt och hållbart. 

Bergsbydammen är viktig för att det ska kunna finns vatten längre upp i älven. Men 

för att större båtar ska kunna passera så behöver åtgärder vidtas både nedströms 

och uppströms. 

I ett växande Skellefteå med många nya invånare med båtintresse, så behöver “ 

båtlivet “ utvecklas vidare, så att fler kan “ kasta loss “ och ge sig ut på vattnet. 

Mina frågor: 

• Hur ser Fritidsnämndens arbete med båtlivet ut idag? 

• Finns det några planer på att åtgärda problematiken med båtslussen vid 

Bergsbydammen? 

• Hur ser Fritidsnämnden på framtiden för ett hållbart båtliv i Skellefteå kommun?" 

Fritidsnämndens ordförande Joakim Wallström (V) lämnar följande svar: 

"• Hur ser Fritidsnämndens arbete med båtlivet ut idag? 

Fritidsnämnden instämmer med att båtlivet bidrar till bättre folkhälsa. Det arbete 

som görs idag gynnar inte bara de med egen båt. Även de som använder sig av 

turbåt eller besöker något av de landfasta besöksmålen i kommunen får genom 

besöken positiva upplevelser som gynnar folkhälsan. 

Det förutsättningsskapande arbetet sker bland annat genom Bottenvikens skärgård 

kommunsanverkan där det finns en gemensam syn på kust och skärgård som en 

viktig resurs för kommunernas utveckling och attraktivitet.  Som grund för arbetet 

ligger den gemensamma strategin Bottenvikens skärgård 2021-2030 – 

kommunsamverkan för dig som bor, besöker och verkar i kust och skärgård 

(beslutad i kommunfullmäktige). 
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Under de senaste åren har många besöksmål stärkts genom fler och nya eldstäder, 

vindskydd, bryggor, informationsinsatser och ökad tillgänglighet. Ofta med 

projektstöd från andra finansiärer. 

En annan viktig del av fritidsnämndens arbete är stödet till båtklubbar och 

föreningar som ansvarar för egna anläggningar och besöksmål i kust och skärgård. 

Förutom stöd till båtklubbarnas egna anläggningar har de dessutom varje år en 

summa på x antal tusen kronor, just nu 250 000 kronor, som de själva, via 

båtsamrådet, prioriterar för olika åtgärder på besöksmålen. Det formella beslutet 

fattas i möte med fritidsnämndens ordförande och tjänstepersoner från kultur och 

fritidskontoret. Mötet är också viktigt för att utbyta idéer och erfarenheter sedan är 

det också en möjlighet för båtklubbarna att framföra synpunkter till politiker och 

tjänstepersoner.  

Vidare kan det nämnas att alla föreningar i hela kommunen har möjlighet att söka 

investeringsbidrag för till exempel grillplatser, vindskydd och toaletter. Det gäller 

således även föreningar med koppling till båtliv. 

• Finns det några planer på att åtgärda problematiken med båtslussen vid 

Bergsbydammen? 

Tidigare utredningar har visat att Skellefteälvens Vattenregleringsföretag enligt 

vattendomen bara behöver ta hänsyn till vattennivån ovanför dammen. 

Problematiken ligger nedanför dammen och beror på landhöjningen men kan inte 

lösas separat utan att slussen åtgärdas. Vattenregleringsföretagen hade vid tiden för 

utredningen inga planer på att åtgärda slussen. 

• Hur ser Fritidsnämnden på framtiden för ett hållbart båtliv i Skellefteå kommun? 

I det här sammanhanget är det viktigt att ställa sig frågan; vad är ett hållbart båtliv?  

Med det sagt kan den nämnas att när det gäller den ekologiska hållbarheten är det 

av yttersta vikt att de insatser som görs inte riskerar att förstöra känsliga naturtyper 

eller hotade arter. Den stora ökningen av besökare till våra naturmiljöer bidrar till ett 

ökat slitage och här måste vi jobba förebyggande och vara beredda på ökade 

kostnader. 

Exempel på arbete som leder till att öka den sociala hållbarheten är att många av de 

insatser som görs inom Bottenvikens skärgård kommunsamverkan syftar just till att 

öka möjligheterna till ett rikt friluftsliv för alla.  

När det gäller den ekonomiska hållbarheten kan jag nämna de 

förutsättningsskapande insatserna med till exempel bryggor och annan service som 

tillskapas på besöksmål. Vilket kan underlätta för företag inom besöksnäringen att 

bedriva sin verksamhet. 

Till sist, kan vi göra insatser i enlighet med strategin kommer framtiden för båtlivet 

att se positiv ut. Det i sig är naturligtvis avhängig den budget fritidsnämnden 

tilldelas samt hur båtlivsfrågorna prioriteras." 
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§ 280 Dnr KS 2021-000568 770 

Interpellation av Linnea Öhman (MP) om användning av 

diklofenak för utvärtes bruk inom vård och omsorg 

(20/21) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-10-26. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Linnea Öhman (MP) har ställt följande interpellation 

till socialnämndens ordförande: 

"Många smärtstillande salvor som voltaren och eeze innehåller läkemedlet 

diklofenak. Ämnet är miljöfarligt och befaras bland annat leda till lever- och 

njurskador på fiskar. Inom sjukvården har utskrivningen av dessa läkemedel i 

tablettform begränsats, men det finns fortfarande salvor med samma verksamma 

ämne att köpa receptfritt på apoteken. Vad många inte vet är att de är väldigt 

miljöskadliga och att det mesta, mer än 90% av salvan sköljs bort i duschen och 

därmed går rakt ut i avloppet utan att ha varit till nytta för användaren. Enligt 

organisationen “Svenskt vatten” kan en enda liten tub sådan salva förorena hela 60 

stycken 25-metersbassänger. 

Att rena vattnet i reningsverk skulle i dagsläget kräva så kostsamma investeringar 

att hushållens VA-avgift skulle behöva dubblas. Det skulle inte heller skydda ifall 

man till exempel badar i en sjö med salva på sig. Det är bättre att försöka förebygga 

att det farliga ämnet kommer ut i första hand. 

Det finns andra salvor med smärtstillande effekt men som inte har lika stor negativ 

effekt på naturen dokumenterad. Ipren gel är ett exempel. På recept finns 

exempelvis Orudis. 

Finns det kännedom om diklofenak-salvors miljöeffekter i socialnämndens 

verksamheter ? 

Görs det något för att sprida kunskapen om detta i verksamheterna? I så fall vad? 

Hur mycket sådana salvor används inom verksamheten varje år?" 

Socialnämndens ordförande Iosif Karambotis (S) lämnar följande svar: 

"- Läkemedel behövs för att förebygga, lindra och bota sjukdomar. Det är väl känt 

inom Socialkontorets hälso- och sjukvård att läkemedelsrester sprids i naturen där 

vissa av dem kan göra skada, framför allt på fiskar och andra djur som lever i vatten. 

Patienten ska dock inte behöva avstå från att använda de läkemedel hen behöver. 

Läkemedelskommitténs Terapirekommendationer, som ges ut både i bokform och 

digitalt, finns tillhands för alla som förskriver läkemedel, vilket framförallt är läkare. 

Terapirekommendationerna finns även tillhands för alla sjuksköterskor inom 

socialkontorets hälso- och sjukvård i hemmet, särskilt och ordinärt boende. I 

Terapirekommendationer står det: ”Skriv om möjlig ut alternativ till de mest 

miljöbelastande läkemedlen. Exempelvis elimineras endast små mängder Diklofenak 

i avloppsreningsverk jämfört med andra NSAID och det anrikas i fisk väsentligt mer, 

varför Diklofenak bör undvikas som tablett och gel.” 



SKELLEFTEÅ KOMMUN 

Kommunfullmäktige 

PROTOKOLL 

2021-09-28 

98 

 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

  

 

-Vår rutin är att eftersträva så lite kassation av läkemedel som möjligt genom att 

inte hämta ut mer läkemedel än vad patienten/patienterna behöver. Eventuellt 

överblivna läkemedel lämnas in på ett apotek. Då tas de omhand på ett så bra sätt 

som möjligt och det finns ingen risk för att obehöriga ska komma åt dem. 

-Hur mycket Diklofenak gel som används är inget mått som följs särskilt inom 

socialkontorets hälso- och sjukvård. I Läkemedelskommitténs 

terapirekommendationer 2021 står det ”Diklofenak gel belastar miljön betydligt då 

det mesta av gelen sköljs ut med duschvattnet. Diklofenak gel (Voltaren gel) är den 

mest använda av geler för utvärtes bruk men egenvårdsförsäljningen av denna har 

minskat med 20 % sedan 2017” 

Medicinskt ansvarig sjuksköterska kommer fortsättningsvis att uppmärksamma 

frågan med ansvariga sjuksköterskor och fortsätta informera utifrån 

Läkemedelskommitténs Terapirekommendationer gällande Diklofenak." 
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§ 281 Dnr KS 2021-000565 311 

Fråga av Andreas Löwenhöök (M) om namnsättning av 

Torget i Skellefteå 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Andreas Löwenhöök (M) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Andreas Löwenhöök (M) har ställt följande fråga till 

kommunstyrelsens ordförande: 

"Efter en motion från Moderaterna beslutade kommunfullmäktige 2016-06-14 (§ 

239) att en process med namnsättning av ”Torget” i Skellefteå ska påbörjas i 

anslutning till kulturhusets invigning. 

Kommunens namnberedning säger i motionsyttrandet att medborgarna ska 

involveras aktivt i en sådan process. 

Nu har kulturhuset invigts. 

Mot bakgrund av detta har jag följande fråga till kommunstyrelsens ordförande, 

Lorans Burman (S): 

• När förväntas den namngivningsprocess av ”torget” i Skellefteå, som 

kommunfullmäktige har beslutat om, vara färdig?" 

Kommunstyrelsens ordförande Lorents Burman lämnar följande svar: 

"Torget i kv Loke heter formellt idag ingenting annat än Torget, men har sedan 

1980-talet kallats Möjligheternas torg.  

Fullmäktige har 2016 beslutat att en process med namnsättning av Torget ska 

påbörjas när kulturhuset invigts. Då frågan rimligen engagerar många medborgare 

anser kommunens namnberedning att medborgarna aktivt ska involveras i en sådan 

process, med möjlighet att skicka in förslag etc. 

Enligt kommunens nu gällande riktlinjer för namn- och adressättning (2019) är det 

bygg- och miljönämnden som beslutar om namn på torg. Kommunens 

namnberedning avser att väcka frågan i bygg- och miljönämnden under hösten.  

När en sådan process kan vara avslutat är svårt att exakt svara på, men 

bedömningen är inom ett år." 
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§ 282 Dnr KS 2021-000587 531 

Fråga av Håkan Andersson (C) om test av förarlösa 

fordon 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Håkan Andersson (C) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Håkan Andersson (S) har ställt följande fråga till 

kommunstyrelsens ordförande: 

"Skellefteå kommun har tillsammans med Trafikverket och Vinnova haft planer för 

ett projekt avseende test av förarlös buss i landsbygd. Målet var att testa en 

självkörande buss i norrländskt före. Ett test som skulle utföras i Varuträsk. Under 

första halvåret 2020 pausades projektet. 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande fråga: 

• Hur ser planerna ut för projektet?  

• Kommer projektet att återstarta, och i så fall när? 

• Finns det planer för att kunna få andra tester av förarlösa fordon i kommunen för 

t.ex. godstrafik?" 

Kommunstyrelsens ordförande Lorents Burman (S) lämnar följande svar: 

"1. Vi letar en lämpliga projektutlysningar för att kunna få in extern finansiering och 

externa partners som krävs för att kunna genomföra ett skarpt test. Dvs det är högst 

osäkert om testet kommer att ske just i Varuträsk. Projektet stötte på ett antal 

frågor som är svåra att lösa vid väg 95 och anslutningen. Därför kommer sannolikt 

ett nytt försök att ske eventullt på annan plats. Däremot så är situationen i Varuträsk 

intressant att lösa men rent tekniskt kan projektet genomföras likväl på andra 

ställen. Det handlar om säkerhetsutmaningar i subarktisk miljö/vintermiljö framför 

allt.  

2. Det beror på punkt 1 – nuvarande bedömning är att det är för kostsamt att klara 

en rimlig finansieringen.  

3. Det finns inte konkreta planer men frågan har berörts i samband med detta 

projekt och intresse bör finnas för att titta närmare på det. Eftersom projekt av detta 

slag också behöver vara initierat av näringslivet så är frågan om självkörande fordon 

globalt också en del av detta. Dvs utmaningar som drabbar självkörande fordon 

globalt påverkar även den här typen av projekt i vår del av världen.  

Ex Tesla har så sent som i maj 2021 annonserat att frågan om helt självkörande bilar 

kan ta längre tid än planerat att introducera." 
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§ 283 Dnr KS 2021-000578 312 

Fråga av Christina Soldan (L) om när man kommer att 

reparera cykel- och gångvägarna runt 

Anderstorpsgymnasiet 

Kommunfullmäktiges beslut 

Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-10-26. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har ställt följande fråga till 

ordföranden för nämnden för support och lokaler: 

"Cykel- och gångvägarna runt Anderstorpsgymnasiet har sett bättre dagar. Äldre 

och funktionshindrade i synnerhet har inte lätt att ta sig fram. Osynliga hinder och 

fällor kan ha allvarliga konsekvenser. Av växtligheten i sprickorna i asfalten att döma 

är inte problemet någonting nytt. 

Med anledning av detta vill jag fråga ordföranden för nämnden för support och 

lokaler: 

Finns det några planer om att åtgärda missförhållandena, d v s att reparera cykel- 

och gångvägarna runt Anderstorpsgymnasiet?" 

Ordföranden för nämnden för support och lokaler, Tomas Teglund (S), svarar 

följande: 

"Jag har bett verksamheten att titta på det vi är ansvariga för, dvs tomtmarken runt 

skolan. Det vanliga är att cykel- och gångvägar tillhör samhällsbyggnadsnämnden." 
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§ 284 Dnr KS 2021-000580 860 

Fråga av Christina Soldan (L) om tillgängligheten på 

SARA Kulturhus 

Kommunfullmäktiges beslut 

Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-10-26. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har ställt följande fråga till 

ordföranden för nämnden för support och lokaler: 

"Det är mycket som vi alla är jättestolta vad gäller SARA kulturhuset men 

tillgängligheten verkar ha halkat efter av någon anledning. T ex saknar kulturhuset 

dörröppnare som fungerar för personer med funktionsnedsättningar, dörrarna in till 

biblioteket är för tunga för äldre personer att öppna, o s v. Med anledning av detta 

vill jag fråga till ordföranden för nämnden support och lokaler: Kommer 

tillgängligheten på SARA kulturhuset undersökas grundligt och fixas så att den 

täcker alla hinder, stora som små så att alla oavsett 

funktionshinder/funktionsvariationer ska kunna ha glädje av kulturutbudet?" 

Ordförande för nämnden för support och lokaler, Tomas Teglund (S), lämnar 

följande svar: 

"Det kommer att vara en fortlöpande dialog med våra verksamheter och den vi hyr 

av för att försöka lösa hinder." 
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§ 285 Dnr KS 2021-000598 259 

Fråga av Sara Keisu-Lundh (S) om obebyggda 

villatomter 

Kommunfullmäktiges beslut 

Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-10-26. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Sara Keisu-Lundh (S) har ställt följande fråga till 

kommunstyrelsens förste vice ordförande: 

"När jag tittar på fastighetskartan över Skellefteå kommun kan jag se att det finns 

villatomter, i befintliga villaområden, som ägs av Skellefteå kommun men inte finns 

för försäljning. Dessa finns i olika delar av kommunen. De är detaljplanerade men 

gata och VA saknas. Det fanns säkert orsaker till att dessa tomter aldrig färdigställes 

för bebyggelse, men i dagens läge med stor efterfrågan på byggklara tomter borde 

infrastrukturen byggas ut så att tomterna kan komma ut på marknaden. 

Med anledning av ovanstående ställer jag följande fråga:  

• Finns någon plan för beställning av infrastruktur så att tomterna kan komma ut på 

marknaden till nuvarande och blivande Skelleftebor?" 

Kommunstyrelsens förste vice ordförande Evelina Fahlesson (S) lämnar följande svar: 

"Det finns områden runt om i kommunen med färdig detaljplan men som av olika 

anledningar inte har utbyggd infrastruktur som gata, vatten och avlopp. 

Det undersöks just nu om det är möjligt med utbyggnad vid sådana områden i 

exempelvis Kåge, Bureå samt ett område i Örviken. 

Planen är att en projektbeställning ska hanteras i Kommunstyrelsen under vintern 

för att kunna starta utbyggnaden under 2022. Totalt skulle det här kunna innebära 

uppemot ett 70-tal ytterligare tomter utöver de som redan finns bokningsbara." 
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§ 286 Dnr KS 2021-000581 869 

Fråga av Christina Soldan (L) om behandlingen av 

ärendet namninsamlingen Bevara Brunnsteatern, stöd 

Skellefteås fria kulturliv  

Kommunfullmäktiges beslut 

Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-10-26. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har ställt följande fråga till 

kommunstyrelsens ordförande: 

"I slutet av april 2021 har en namninsamling - Bevara Brunnsteatern stöd Skellefteås 

fria kultur – skickats in till kommunstyrelsen. Totalt 365 namnteckningar och en stor 

mängd kommentarer. Se bilagan. 

Med anledning av detta vill jag fråga kommunstyrelsens ordförande: 

1. Har denna namninsamling behandlats i kommunstyrelsen och beslut har 

återkopplats till initiativtagarna?" 

Kommunstyrelsens ordförande Lorents Burman (S) lämnar följande svar: 

"Nej, namninsamlingen har inte behandlats i kommunstyrelsen.  

Det var det enkla svaret på frågan, men jag vill lämna ett lite fördjupande svar. 

Namninsamlingen har en rubrik om bevarande av Brunnsteatern, men den 

utmynnar i ett önskemål om ett fysiskt möte mellan kommunstyrelsen och de 

ideella föreningarna och fria aktörerna för att diskutera Brunnsteatern och Nordanås 

framtid. Med Nordanå menas Hallen, Konsthallen, verkstäder och Nordanåteatern.  

Namninsamlingen har undertecknats av 365 personer. 

Hur Nordanåområdet ska utvecklas har varit och är en återkommande fråga som 

har diskuterats i olika fora och vid olika tillfällen. Just den här namninsamlingen var 

ställd till kommunstyrelsen, men såväl kultur- som fritidsnämnden är parter där 

arbetet med en utvecklingsplan för Nordanå har pågått under de senaste åren.  

Nämnden för support och lokaler är också involverade, då i egenskap av ansvarig 

för kommunens fastigheter. Det arbetet kommer nu att fördjupas och i det arbetet 

är dialogen viktig med berörda. I arbetet med utvecklingen av Skellefteå kommun 

kommer involveringen av människor att bidra att vara en viktig grund för 

ställningstaganden. 

Hur Nordanåområdet i allmänhet ska förvaltas och utvecklas, för inte tala om vad 

som ska hända med fastigheter som omtalas i namninsamlingen. Det är en stor och 

komplex och intressant fråga som behöver lite tid. För det är många olika 

intressenter som kommer att vilja ge uttryck för sin uppfattning, och måste få 

tillfälle att göra det. Nu när vi börjar återgå till ett mer normalläge i samhället finns 

också möjligheten att träffas och diskutera, inte bara Nordanå men också många 

andra frågor kring hur vi vill att utvecklingen ska vara framöver." 
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§ 287 Dnr KS 2021-000579 600 

Fråga av Christina Soldan (L) om kulturskolan lever upp 

till dagens efterfrågan utifrån barns och ungas intressen  

Kommunfullmäktiges beslut 

Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-10-26. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har ställt följande fråga till 

kulturnämndens ordförande: 

"Det har varit många turer kring kulturskolan och utredningar har gjorts. 

Kulturskolan ska erbjuda alla kulturyttringar men vissa har blivit hårt drabbade av 

olika anledningar. Några exempel är kör, orkester och 

musikinstrumentundervisning. 

Med anledning av detta vill jag fråga kulturnämndens ordförande: 

1. Tycker kulturnämnden att kulturskolan lever upp till dagens efterfrågan, utifrån 

barnens och ungas intressen – d v s får de möjlighet att lära, utöva och uppleva 

önskat kulturuttryck?" 

Kulturnämndens ordförande Daniel Sjögren (S) lämnar följande svar: 

"Kulturskolan har genomgått många olika förändringar den senaste tiden. Nämnden 

vill lyfta fram tre av dem för att svara på frågan. 

1. Kulturskolan har under det senaste året infört ett nytt bokningssystem. 

Detta system gör det enkelt för elever och föräldrar att se vilka kurser som 

finns och vilka kurser det finns platser på. Detta gör att eleverna nu inte 

behöver stå i kö utan kan vara aktiva och välja bland de lediga platser som 

finns. 

2. Kulturskolan har breddat sitt kursutbud och har nu en väldigt stor bredd i 

kursutbudet. De senaste tillskotten av kurser är musikal, slagverksensemble, 

flöjtensemble, folkband, smink och kostym, textil och design – Zerowaste, 

fler suzukifiol-grupper, fler spela i band-grupper, samt uppstart av 

ytterligare en kör. 

3. Kulturskolan är nu mer avgiftsfri, det har ökat möjligheten för fler att vara 

med. 

Nästa frågor blir då naturligtvis, men hur går det då? Vill eleverna gå de kurser som 

finns? Finns det platser kvar för intresserade elever? Där blir svaret detta: 

1. Det finns idag 914 unika bokade elever i kulturskolan, totalt är de bokade 

på 1146 kursplatser. Detta är elever som tar del av den frivilliga 

undervisningen, det vill säga utöver vår verksamhet som sker i samarbete 

med skolorna samt den öppna verksamhet med dramalek på bibliotek och 

olika prova-på-aktiviteter som bedrivs. 
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2. Det finns platser kvar i kursutbudet inom de flesta uttryck vi har kurser i. 

Finns det intresse för något som inte finns i utbudet eller om det inte finns 

tider kvar så går det att höra av sig till kulturskolan för att se om det går att 

lösa. Bland annat har det startat en ny verksamhet av den anledningen, vår 

flöjtensemble som startade efter önskemål av flöjtelever.  

Sammanfattningsvis vill nämnden mena att ja, dagens kulturskola lever upp till 

dagens efterfrågan i stort. Däremot kräver verksamheten en lyhördhet från 

kulturskolan och det är viktigt att fortsätta att ha dialog med nuvarande och möjliga 

framtida elever för att inspirera till att lära sig av de uttryck vi erbjuder kurser i samt 

att möta upp önskemål." 
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§ 288 Dnr KS 2021-000519 101 

Anmälan av delegationsbeslut till kommunfullmäktige 

2021-09-28 

Bygg- och miljönämnden 

Dnr 2021-000481 214 

Bygg- och miljönämndens protokoll 2021-06-17 §161 Detaljplan för orgeln 2 inom 

stadsdelen Prästbordet 

Dnr 2021-000482 214 

Bygg- och miljönämndens protokoll 2021-06-17 §163 Ändring av detaljplan för 

Vänskapen 1 inom stadsdelen Ursviken 

Dnr 2021-000329 214 

Bygg- och miljönämndens protokoll 2021-04-22 § 89 Detaljplan för Grimman 1 m-fl. 

inom Bergsbyn (antagande) 
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§ 289 Dnr KS 2021-000520 101 

Remisser till kommunfullmäktige 2021-09-28 

Dnr 2021-000467 109 

Motion av Weidan Gong (V) om etiska riktlinjer mot sexistisk reklam (27/21) 

 

Dnr 2021-000540 319 

Motion av Sara Keisu-Lundh (S) och Felicia Lundmark (S) om mobilitetshus i centrala 

Skellefteå (28/21) 

Dnr 2021-000541 109 

Motion av Andreas Löwenhöök (M) om bättre relationer och kommunikationer i 

batteribältet (29/21) 

Dnr 2021-000561 532 

Motion av Carina Sundbom (C) och Håkan Andersson (C) om persontrafik med tåg 

mellan Jörn, Bastuträsk, Bergsbyn och Skelleftehamn (30/21) 

Dnr 2021-000567 532 

Motion av Andreas Löwenhöök (M) och Charlotta Jansson Enquist (KD) om att knyta 

ihop Skellefteå och Norsjö med tågtrafik (31/21) 
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§ 290 Dnr KS 2021-000521 101 

Delgivningar till kommunfullmäktige 2021-09-28 

Dnr 2021-000385 107 

Regionfullmäktiges protokoll 2021-06-22- - 23 §117 , Nya ägardirektiv och 

bolagsordningar för Västerbottensteatern AB och Skellefteå Museum AB 

Dnr 2021-000331 401 

Länsstyrelsen i Västerbottens beslut 2021-07-06 om att upphäva Skellefteå 

kommuns lokala ordningsföreskrifter vad avser 7 och 11 §§. 

Dnr 2021-000475 214 

Överklagande av kommunfullmäktige 2021-06-15, §177, Detaljplan för Lejongapet 1 

med flera och Getberget inom stadsdelen Morön, antagande 

Dnr 2021-000512 007 

Kommunrevisionens rapport Uppföljning av tidigare granskning av lärarnas 

arbetsmiljö 

Dnr 2021-000368 102 

Länsstyrelsen i Västerbotten, beslut om ny ersättare i kommunfullmäktige 

Dnr 2021-000399 102 

Länsstyrelsen i Västerbotten, beslut om ny ledamot och ersättare i 

kommunfullmäktige 

Dnr 2021-000296 102 

Länsstyrelsen i Västerbotten, beslut om ny ledamot och ersättare i 

kommunfullmäktige 

Dnr 2021-000548 102 

Arvidsjaurs kommun, beslut om entledigande från uppdrag som ledamot i 

gemensam nämnd för drift av personalsystem samt val av ny ledamot 

Dnr 2021-000543 007 

Granskning av kommunstyrelsens uppsiktsplikt 

Dnr 2021-000250 290 

Redovisning från nämnden för support och lokaler samt för- och 

grundskolenämnden av uppdrag att ta fram förslag på flexibla förskolelokaler 
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